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 عمر پرونده های قضایی مسن اصفهان به
 4 سال کاهش می یابد

پیشنهاد اختصاص زمین برای ساخت موکب 
اصفهان در کربلا بررسی می شود

اعزام 2427 زائر کربلا 
 از فرودگاه اصفهان 

با  22 پرواز

اصفهان بی آب و 
آلوده است، اما 

صنایع مقصر نیستند

شهر هنر اصفهان؛ 
 طرحی که سال ها 

بر  زمین مانده است بحرانی به نام قطعی برقِ بی  برنامه در اصفهان 

8 43
5

روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی           

پنجشنبه  ۱ شهریور ۱4۰۳
۱7 صفر ۱44۶

22 آگوست  2۰24
شماره 4۱۶۱

8 صفحه
سال چهاردهم

قیمت: 5۰۰۰ تومان

 نتیجه رأی اعتماد مجلس به وزرای پیشــنهادی دولت پزشــکیان اعلام شــد و 
 تمام وزیران پیشنهادی دولت چهاردهم توانستند رأی اعتماد نمایندگان مجلس را 

اخذ کنند.
وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی محمدرضا صالحی امیری، 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی محمدرضا ظفرقندی، وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی احمد میدری، وزارت امور اقتصادی و دارایی عبدالناصر همتی، وزارت 
آموزش و پرورش علیرضا کاظمی، وزارت ارتباطات ستار هاشمی، وزارت اطلاعات 
سید اسماعیل خطیب، وزارت امور خارجه  عباس عراقچی، وزارت کشاورزی غلامرضا 
نوری قزلجه، وزارت دادگستری امین حسین رحیمی، وزارت دفاع عزیز نصیرزاده، 
وزارت راه فرزانه صادق مالواجرد، وزارت صنایع، معادن و تجارت محمد اتابک، وزارت 
علوم حسین ســیمایی صراف، وزارت فرهنگ سید عباس صالح شریعتی، وزارت 
کشور اسکندر مومنی، وزارت نفت  محسن پاکنژاد، وزارت نیرو عباس علی آبادی و 
وزارت ورزش و جوانان احمد دنیامالی را به عنوان سکانداران جدید خود شناختند. 

گفتنی است مسعود پزشکیان رئیس جمهور عصر دیروز )چهارشنبه( و پس از پایان 
بررسی صلاحیت وزرای پیشنهادی دولت چهاردهم در صحن علنی مجلس و پیش 
از آغاز فرایند رأی اعتماد به وزرای پیشــنهادی ضمن تشکر از نمایندگان مجلس و 
هیئت مدیره آن، اظهار کرد: آنچه ما امروز در این برهه از تاریخ به آن نیاز داریم وفاق، 
وحدت و انسجام داخلی است و قطعاً این به معنای آن است که خلایق را از دیدگاه ها 
و باورهای خود برگردانیم؛ اما این هست که در چشــم انداز و قانون و برنامه به یک 

زبان مشترک برسیم. 
به گزارش خبرنگار »مهر«؛ رئیس جمهور با اشاره به اسامی کابینه معرفی شده دولت 
چهاردهم اضافه کرد: هیچکدام از افراد بدون هماهنگی و مشورت معرفی نشدند. 

امکان ندارد کسی را معرفی کرده باشــیم و تصور ذهنی ای وجود داشته باشد که به 
واسطه آن به دنبال تقابل آمده باشیم. می خواهم با وحدت و هماهنگی جلو برویم. 
هیچکدام از افرادی که معرفی شدند آدم های بی تجربه ای نبودند و همه تخصص 

و تجربه داشتند.
وی افزود: در خصوص همتی، صالحی امیری و ظفرقندی باور کنید از هر چه سر در 
نیاورم از بهداشت و درمان سر در می آورم. در مورد پیروی از ولایت کوتاه نمی آیم. چرا 
می گویید مخالف ولایت هستند؟ چرا می خواهیم یکی را که با ما همراه است به زور 
از قطار پیاده کنیم؟ شما می دانید من را برای کاندیدای نمایندگی رد کرده بودن؟ در 

صورتی که با تمام وجود به انقلاب و رهبری اعتقاد دارم اما حرف دارم.
رئیس جمهور تصریح کرد: در مورد دکتر همتی و دکتر صالحی امیری هم در اقتصاد، 
همه بیمه و هم بانک تجربه دارد و کار کرده و همــه اینها را با بالا هماهنگ کردم و با 
رئیس مجلس به تفاهم رسیدیم. آقای دنیا مالی هم مال خودمان است و گفتن 
ندارد. رئیس جمهور خاطرنشان کرد: وزیر ارشاد با دستور آقا آمد. ایشان نمی پذیرفت 
بیاید و من این را به آقا منتقل کردم گفتم فلانی نمی آید همانجا تلفن را برداشتند و 
گفتند بیا. همه اینها هماهنگ شده است. خانم صادق را هم هماهنگ کردیم و خود 
آقا گفتند باشند. چرا کاری می کنید اینها را بگویم؟ برادران آقای اتابکی لیستی آوردند 
و خدا وکیلی قصد نداشتم آن را تغییر دهم. آدم ها را با تئوری نشناسید. همه اینها را 
در عمل بسنجید. در تئوری چهل سال است می خواهیم عدالت و انصاف راه اندازی 

کنیم اما نفس نمی گذارد برادری کنیم.
پزشکیان در پایان اذعان کرد: دست به دست هم دهیم به ایران و برای مردم و مملکت 
به تمام عزیزان رأی بدهیم. آقای عراقچی اولین گزینــه ای بودند که آقا قبول کرد. 
من را وادار نکنید به جزئیات قضیه ورود کنم. رأی بدهید تا دولت را تشکیل بدهیم.

همه وزرای پزشکیان رأی اعتماد گرفتند

مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

انتظار داریم که از هفته دوم شهریورماه الگوهای تابستانه به مرور از اصفهان کوچ کنند. دیگر 
از گرمای پرتاب وتاب اصفهان که تا ۴۴درجه هم می رسید، خبری نخواهد بود. خیزش گرد و غبار 
تا اول شهریور ماه)امروز( در مناطق شرقی، شمالی و تا حدی مرکزی استان ادامه دارد. بر این 
اساس، هم استانی ها با مخاطراتی مانند آلودگی و کاهش کیفیت هوا و نیز کم شدن شعاع دید 

روبه رو خواهند شد. 

تجدیدآگهیمزایدهاجارهاماکنمتعلقبهشهرداری

علیپوربافرانی-شهردارچمگردان مالف:1770867

شهرداریچمگردان به استناد مجوزهای شورای محترم اسلامی شهرچمگردان )۳9۱ / ۱4۰۰ / ش و ۱89 / ۱4۰۳/ ش و 5۳7 / ۱4۰2 / ش( در نظر 
دارد نسبت به:

)تجدید( ۱- اجاره مجتمع كارگاهی به صورت متمركز  
)تجدید( 2- اجاره پاركینگ ماشین آلات سنگین متعلق به شهرداری 

اقدام نماید.
متقاضیان می توانند حداكثر تا روز پنج شنبه مورخ 01/ 06/ 1۴03 جهت دریافت اسناد و شركت در مزایده به سامانه ستاد مراجعه و تا روز یكشنبه 

مورخ 11 / 6 / 1۴03 نسبت به بارگذاری پیشنهاد قیمت اقدام فرمایند .
هزینه چاپ آگهی در روزنامه وكارشناسی ، هریك از موارد فوق به نسبت بعهده برنده مزایده می باشد.

شماره تماس شهرداری: 522۴0۴71

نوبت دوم

شرکتآبوفاضلاباستاناصفهان

فراخوانمناقصهعمومی

شرکتآبوفاضلاباستاناصفهان در نظر دارد مناقصات ذیل را از طریق ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد 
مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس: www.setadiran.ir انجام خواهد شد 

و لازم است مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند.  

شماره فراخوان سامانه ستاد مبلغ تضمینمبلغ برآوردموضوع مناقصهمدت
و شماره مناقصه

8 ماه
عملیات اجرایی شناسایی و رفع نقاط انسداد و 
2۴,502,799,7021,025,083,000اتصال شبكه جمع آوری فاضلاب شهر چادگان

2003001۴3۴000162
۴03-2-176,2

کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس: 
www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم اســت مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را 

جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار مناقصه در سامانه: تاریخ ۱4۰۳/۰5/۳۱ می باشد.

تاریخروزساعتعنوان

1۴03/06/07چهارشنبه13:00مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه

1۴03/06/17شنبه13:00مهلت زمانی ارسال پیشنهاد

1۴03/06/18 یکشنبه 08:00زمان بازگشائی پاکت ها

3- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت های الف:
۱-۳- آدرس: اصفهان، خیابان شیخ کلینی، خیابان جابر ابن حیان، دبیرخانه معاملات شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان، تلفن: 8-36680030-031، اتاق )292( 

4- اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه:
۱-4- مرکز تماس: 021-۴193۴

2-4- دفتر ثبت نام: 88969737 و 85193768
5- اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استان ها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش ثبت نام/ پروفایل/ تامین کننده/ مناقصه گر موجود است.

نوبت دوم

 

شهرداریشاهینشهردر نظر دارد املاک و مستغلات تحت اختیار خود را از طریق مزایده عمومی و با جزئیات مندرج در اسناد مزایده، با بهره گیری از 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )setadiran.ir( و با شماره مزایده 200309۴73۴000008 به صورت الکترونیکی نقداً به فروش برساند.

مهلت دریافت اسناد مزایده: 1۴03/06/08 تاریخ انتشار: 1۴03/06/03   
مهلت ارسال پیشنهاد : 1۴03/06/18 تاریخ بازدید: 1۴03/06/08 لغایت 1۴03/06/18  

تاریخ اعلام به برنده: 1۴03/06/20 زمان بازگشایی: 1۴03/06/19   
ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است:

1- برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده، در 
صورت وجود هزینه مربوطه، پرداخت تضمین شرکت در مزایده، ودیعه، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم از 

این طریق امکان پذیر می باشد.
2- کلیه اطلاعات املاک و مستغلات شامل مشخصات، شرایط و نحوه فروش در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی و انتخاب 

می باشد.
3- علاقمندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:

مرکز پشتیبانی و راهبری سامانه: ۴193۴- 021
اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استان ها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش »ثبت نام / پروفایل مزایده گر« موجود است.

آگهیمزایدهعمومیفروشاملاکومستغلاتشماره)10640(
1قطعهزمینمسکونیسطحشهر)نوبتدوم(

چاپ اول

مالف:1775620
سعیدابریشمیراد-شهردارشاهینشهر

همهوزرای
پزشکیان
رأیاعتماد
گرفتند

مدیرکل آموزش و پرورش استان: 
بی مسئولیتی برخی بی مسئولیتی برخی 
نهادها باعث کمبود نهادها باعث کمبود 
 فضای آموزشی فضای آموزشی
 در فولادشهر در فولادشهر
شده استشده است

فقطبخاطر»دنا«

 رئیس اداره حفظ محیط زیست سمیرم: 
اعمالمدیریتاصفهانبردامنهشمالیدنابهحفاظتپایدارآنکمکمیکند
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پنجشنبه  ۱ شهریور ۱۴۰۳ / ۱۷ صفر ۱۴۴۶ / ۲۲ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۶۱

باحمایت دولت و همت سرمایه گذاران صورت می گیرد

توسعه کشت گلخانه ای در فریدونشهر
رونق تولیدات گلخانه ای فریدونشــهر در گرو حمایت دولت اســت. به گــزارش خبرگزاری صدا 
و ســیما، کارشــناس باغبانی جهاد کشــاورزی فریدونشــهر با بیان اینکه به صورت مســتقیم و 
غیرمستقیم بیش از ۵۰ نفر در واحد های گلخانه ای فریدونشهر مشــغول فعالیتند، گفت: سالانه 
بیش از ۸۰۰ هزار شــاخه گل رُز، زینتی و آپارتمانی و ۳۰۰ تن ســبزی و صیفی جات در واحد های 
گلخانه فریدونشــهر تولید و روانه بازار می شــود. ابراهیم اصلانی افزود: در فریدونشــهر ۱۰ واحد 
گلخانه ای با بیش از ۲۳ هزار مترمربع مســاحت فعال اســت که ۵ واحد در زمینه تولید گل های 
زینتی و آپارتمانــی و گل رُز، ۲ واحد تولید ســبزی و صیفی جــات و ۳ واحد نیــز درتولید فلفل 
دلمه صادراتــی فعالیت می کنند. وی اســتفاده بهینه از منابــع آب، افزایش بهــره وری درتولیدِ 
محصولات کشــاورزی، مبارزه آســان با آفات گیاهی و امکان تولید خارج از فصل محصولات را از 
مزیت های کشــت های گلخانه ای بیان کرد و گفت: دوری از بازارِ فــروشِ محصولاتِ گلخانه ای، 
 گرانیِ نهاده های کشاورزی و کود و سَم و عدم پرداخت تســهیلاتِ حمایتی از مهمترین مشکلات 

گلخانه دارانِ فریدونشهر است.

فرماندار شهرستان کاشان:

خیران کاشانی به حوزه اوقات فراغت ورود کنند
فرماندار کاشان با اشاره به ورود مؤثر خیران در مدرسه سازی، گفت: خیران کاشانی به حوزه اوقات فراغت 
دانش آموزان ورود کنند. به گزارش »تسنیم«، حمیدرضا محمدی فشارکی در جلسه هیئت مدیره مجمع 
خیرین مدرسه ساز، اظهار کرد: خیرین کار بزرگی را در امر مدرسه سازی در کاشان انجام داده اند که این 
مهم قابل تقدیر و نمونه است. وی با بیان اینکه اگر خیرین نیک اندیش در بحث مدرسه سازی ورود نکرده 
بودند امروز چالش های این حوزه به مراتب بالاتر از وضع کنونی بود، افزود: خیرین در امر مدرسه سازی، 
سلامت و امور خیر همیشه پیشگام بودند. در کنار آن امروز نیاز ورود خیرین به بحث بسترسازی و احداث 
فضاهایی برای اوقات فراغت و پرورش قدرت تصمیم گیری و مسئولیت پذیری نوجوانان و دانش آموزان 

لازم است مورد توجه قرار گیرد. 
وی با بیان اینکه به واسطه فضاهایی مناسب اوقات فراغت دانش آموزان، آینده سازان کشور رشد و تربیت 
می یابند، گفت: مباحث پرورشی و شکل گیری شخصیت دانش آموزان با اجرای برنامه های فرهنگی 
و پرورشی در کنار مباحث درسی ایجاد می شود. محمدی فشارکی با بیان اینکه توجه خیرین به اوقات 
فراغت دانش آموزان و حمایت آنها می تواند آموزش و پرورش را برای پرداختن به این مباحث یاری کند، 
تأکید کرد: از خیران درخواست داریم تا در این حوزه ورود پیدا کنند.وی گفت: توجه خیرین و مسئولین به 
موضوع اوقات فراغت دانش آموزان و نوجوانان و ایجاد فضاهای متناسب با این امر، بخشی از معضلات 

و مشکلات اجتماعی را کاهش می دهد.

۳۲۰ خادم در موکب علی بن باقر )ع( به زائران خدمت می کنند
مدیر موکب حضرت علی بن باقر )ع( کاشان در کربلا گفت: ۲۲۰ خادم ثابت و به طور متوسط ۱۰۰ خادم 
زائر در هر روز به زائران اربعین حسینی خدمت می کنند. محمد محبی در گفت و گو با »مهر« با اشاره به 
اینکه موکب علی بن باقر )ع( کاشان از ابتدای تأسیس در شهر کربلا به زائران اربعین حسینی خدمت 
می کند، اظهار کرد: وجه تسمیه این موکب به دلیل وجود مرقد مطهر و نورانی حضرت علی بن باقر )ع( 
در مشهد اردهال کاشان است. وی با بیان اینکه این موکب در سال ۹۳ به طور رسمی هم در ایران و هم 
در عراق ثبت رسمی شد، ابراز کرد: خدمات به زائران امام حسین )ع( از اربعین سال ۹۴ در کربلای معلا 
آغاز شد و هم اکنون حدود ۱۰ سال است که هر سال به زائران خدمت می کند. وی افزود: امسال پذیرایی 
از زائران اربعین حسینی از ۲۱ مرداد آغاز شد و تا 6 شهریور ماه ادامه دارد و روزانه بین سه تا پنج هزار زائر 

در این موکب پذیرایی و اسکان داده می شوند.

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج چادگان:

مساجد به مرکز مردم سالاری دینی تبدیل شود

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج چادگان گفت: باید به سمتی حرکت کنیم 
که مساجد ما به مرکز مردم ســالاری دینی تبدیل شود، چراکه معتقد 

هستیم نظام ما نظام مردم سالار و دینی است.
به گزارش »ایمنا«، حجــت ا... همت یار در آیین ملــی تکریم فعالان 
مساجد و روز مسجد اظهار کرد: به ابتکار نظام مقدس جمهوری اسلامی 
در سالروز به آتش کشیدن مســجدالاقصی توسط رژیم صهیونیستی 
روز سی ویکم مرداد به عنوان روز جهانی مسجد نام گذاری شده است. 

وی افزود: مسجد جایگاه بسیار رفیعی دارد و با نگاهی به صدر اسلام 
متوجه می شویم که مسجد محل حاکمیت اســت و هر اتفاقی که در 

جهان اسلام شکل می گرفت سر منشأ آن مسجد بوده است.
فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان چادگان تأکید کرد: این مدلی 
است که توسط نبی مکرم اسلام)ص( ارائه و در کشور ما بعد از انقلاب 
اسلامی اجرا شــد که در زمان جنگ تحمیلی مسجد جایگاه ارزنده ای 
داشت و در اعزام نیرو و پشتیبانی از جبهه های حق علیه باطل مؤثر بود.

همت یار اضافه کرد: مسجد تنها محلی برای حضور مؤمنان برای اقامه 
نماز نیست، بلکه محلی برای حل تمام مسائل محله است و اگر با این 
دید به مساجد نگاه کنیم می توانیم بسیاری از مسائل را حل کنیم. وی 
ادامه داد: در شهرســتان چادگان به دلیل کمبــود روحانیت در بعضی 
مساجد شــهرمان نماز جماعت نیز برگزار نمی شــود و این امر یکی از 

آسیب ها برای شهرستان است، باید همگی تلاش کنیم تا این مشکل 
رفع شود.

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان چادگان خاطرنشان کرد: باید 
به سمتی حرکت کنیم که مساجد ما به مرکز مردم سالاری دینی تبدیل 
شود، چراکه معتقد هستیم که نظام ما مردم سالار و دینی است که ظهور 

و بروز آن در مسجد رقم خواهد خورد.
همت یار افزود: امــروزه تربیت فرزندان ما توســط فضــای مجازی 
شــکل می گیرد که بایــد بــا برنامه ریــزی نوجوانــان را به ســمت 
مســجد جذب کــرد تا مســجد محلــی بــرای تربیت نســل جوان 
کشــور باشــد. وی با اشــاره به ســخنان مقام معظم رهبری عنوان 
کرد: وظیفه امام جماعت تنهــا اقامه و خواندن نماز نیســت و باید به 
کمک تمــام ارکان محله اتفاقات مثبتی را در مســجد رقــم بزند و به 
 آرمان اصلــی جامعه که ظهور امام زمان )عج( و تمدن ســازی اســت 

نزدیک شویم.
فرمانده ناحیه مقاومت بســیج چــادگان تصریح کرد: بــرای نزدیک 
شدن به آرمان انقلاب اســلامی باید در مساجد کادرسازی شود و یکی 
از مطالبات مقام معظم رهبری از رئیس سازمان بسیج مستضعفین 
وجود هشت تا ۱۰ میلیون جوان مؤمن انقلابی و پای کار است که تنها در 

مسجد محقق می شود.

همت یار عنوان کرد: وظیفه ما در جمهوری اسلامی این است که مردم را 
به سمت صلاح دعوت کنیم که تمام این اتفاقات در مسجدی فعال رقم 
می خورد و افرادی که در مســاجد فکر جوان و ارتباط مؤثری با جوانان 

دارند باید در این زمینه پیش قدم شوند.
وی تأکید کرد: تشکیل قرارگاه مردم ســالار محله اسلامی در مساجد 
چادگان مورد انتظار اســت تا تمام ظرفیت های محله در مسجد جمع 
شود و در مقابل دشمن یک دفاع مستحکم داشته باشیم، هر محله ما 

باید یک قرارگاه باشد.
فرمانده مقاومت بســیج چادگان اضافه کرد: در دوران کرونا ما از این 
تجربه بهره مند شدیم و قراگاه های محله محور شهید سلیمانی تشکیل 
شد که به برکت آن و با اســتفاده از ظرفیت های مردمی این بیماری را 

کنترل کردیم و اکنون نیز باید این اتفاق رقم بخورد.
همت یار گفــت: در این قرارگاه هــای محله محور کــه از امام جماعت، 
متنفذان، فرمانده پایگاه و هیئت امنا تشکیل می شود باید مشکلات و 
ظرفیت های محله را شناسایی و اولویت بندی کرد تا مشکلات حل شود. 
وی عنوان کرد: در بسیج توانســتیم فعالیت های خوبی در حوزه های 
مختلف فرهنگی، سبک زندگی اسلامی و علمی انجام دهیم و مسجد 
همچون یک ابزار برای محله اســت که می توان از آن بــرای اعتبارات، 

حمایت ها و پشتیبانی ها استفاده کرد تا به اهدافمان نزدیک شویم.

رئیس اداره تعاون، کار و رفاه و اجتماعی شهرستان 
کاشــان گفت: ۲۳۰ میلیــارد ریال تســهیلات به 
تعاونی های کاشان پرداخت شــده است.  حسن 
اربابی در گفت وگو با » تســنیم«، با اشاره به نقش 
مهــم تعاونی هــا، اظهار کــرد: در راســتای تحقق 
شــعار ســال مبنی بر »جهش تولید با مشــارکت 
مردم«، توســعه تعاونی ها و ترویج فرهنگ تعاون 
از اولویت های فعالیت های ســال جاری این اداره 
در کاشان است.وی با اشاره به اختصاص تسهیلات 
برای تعاونی ها افزود: خوشــبختانه در مرداد سال 
جاری موفق شــدیم برای 6 شرکت تعاونی کاشان 

از محل تفاهم نامــه وزارت متبوع بــا بانک عامل، 
مبلغ ۲۳۰ میلیارد ریال مصوبه پرداخت تســهیلات 
بخش تعاون را بگیریــم.  معاون مدیرکل و رئیس 
اداره تعاون، کار و رفاه و اجتماعی شهرستان کاشان 
افزود: تعاونی ها نقش بسزایی در تحقق شعار سال 
جاری دارند چراکه تعاونی ها از بدنه مردم هســتند 
و با توجه به اثرگذاری در تولید در تحقق شعار سال 
اثرگذار هستند. وی گفت: عملکرد اداره تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی در حوزه صادرات تعاونی ها و تشکیل 
تعاونی های جدید در کاشــان مثبت اســت و اداره 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی به دنبال وفاق و راهبری 

تعاونی ها است. اربابی با بیان اینکه تعاونی ها باید در 
کنار همدیگر در برای رسیدن به اهداف متعالی به هم 
کمک کنند نه اینکه با هم رقیب باشند، تصریح کرد: 
اداره تعاون، کار و رفته اجتماعی در راستای تقویت 

تعاونی ها تمام تلاش خود را به کار گرفته است.

پرداخت ۲۳۰ میلیارد ریال تسهیلات به تعاونی های کاشان

امام جمعه کاشان بر ضرورت ترویج فرهنگ صحیح مصرف آب تأکید کرد. نماینده ولی فقیه در منطقه و امام جمعه کاشان در دیدار با مدیران و کارکنان شرکت 
آب و فاضلاب کاشان با بیان اینکه صرفه جویی در مصرف آب شکرگزاری عملی به نعمت خداوند است، گفت: صرفه جویی در مصرف آب یک بخش از اقتصاد 
مقاومتی در این خصوص نیز انجام خواهد شد.  حجت السلام والمسلمین حسینی با اشاره به برخی استفاده های نادرست از آب شرب بهداشتی افزود: فرهنگ 

سازی در نحوه مصرف درست آب وظیفه همگانی است. 
وی گفت: کاهش بارش ها و مصرف زیاد ذخایر آب را دچار مخاطره و لازم است با صرفه جویی از این منابع خدادادی حفاظت کرد. امام جمعه کاشان با بیان اینکه 
درشرایط کنونی در بخش کشاورزی شاهد هدر رفت بی رویه آب هستیم، افزود: با راه اندازی آبیاری مدرن و قطره ای در بیشتر مناطق استان و حمایت همه جانبه 
دولت از کشاورزان در این عرصه می توان شاهد برطرف شدن این معضل بود. مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای کاشان نیز در این نشست مشکل آب را چالشی 
بزرگ بیان کرد و گفت: کمبود آب و مسائل مرتبط با این موضوع در حال حاضر گریبانگیر بیشتر مردم شده است که با رعایت الگوی مصرف در بخش های مختلف 
کشاورزی، شرب و صنعت می توان از این چالش عبور کرد. مهندس اسماعیلی، اصلاح مدیریت مصرف آب را ضروری دانست و افزود: با فرهنگ سازی از طریق 

رسانه ها و نهاد های متولی می توان مصرف آب را مدیریت کرد.

خبر روزتأکید امام جمعه کاشان بر ضرورت مصرف بهینه آب

عکس خبر

 عباس مرادی
شهردار نجف آباد شد

در پی استعفای امامی، شهردار 
قبلی نجف آباد، عباس مرادی با 
موافقت اعضای شورای اسلامی 
شهر نجف آباد به عنوان شهردار 
به دستگاه های مربوطه معرفی و 
پس از بررسی، حکم وی را وزیر 

کشور امضا کرد. 

آغاز مبارزه با آفت مگس میوه مدیترانه ای در  باغ های 
شهرستان کاشان

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کاشان از آغاز مبارزه با آفت مگس میوه مدیترانه ای در سطح ۹۰۰۰ هکتار 
از باغ های این شهرستان خبر داد. علی محلوجی در گفت وگو با »ایسنا« اظهار کرد: ۳۰۰۰ هکتار از باغ های 
شهرستان کاشان به آفت »مگس میوه مدیترانه ای« آلوده شده است که شبکه مراقبت در همه مناطق 
فعال شــده و رصد و پایش جمعیت آفت در باغ ها به صورت مســتمر در حال انجام است. وی افزود: 
اطلاع رسانی به بهره برداران، برگزاری کلاس های آموزشی، چاپ و توزیع اطلاعیه های ترویجی، نصب بنر 
و پوستر، انتشار مطالب آموزشی در فضای مجازی و گروه های محلی از جمله اقدام هایی است که جهت 
مبارزه با آفت مگس میوه مدیترانه ای انجام شده است. مدیر جهاد کشاورزی کاشان تصریح کرد: کانون 
اصلی آفت، باغ های فین، استرک، راوند، طاهرآباد، استرک و رهق است که با توجه به افزایش تراکم آفت، 
لازم است که باغداران همه مناطق شهرستان کاشان برای جلوگیری از بروز خسارت طبق دستورالعمل ها 
نسبت به مبارزه با آفت به صورت همگانی اقدام کنند. محلوجی تأکید کرد: هرچند با روش های کنترلی 
استفاده از تله، طُعمه پاشی و سایر روش های مبارزه، مهار و کاهش مگس مدیترانه ای موفقیت آمیز 
بوده، اما هجوم این آفت سبب ایجاد خسارت به باغداران شده است. مدیر جهاد کشاورزی کاشان گفت: 
کاهش دما، باعث افزایش جمعیت آفت شــده که تهدید جدی برای محصول های باقیمانده از جمله 
انار و خرمالو است و موفقیت در مبارزه با این آفت نیازمند مشارکت همگانی است؛ بنابراین، از باغداران 
درخواست داریم با جدیت بیشتر برای مبارزه با آفت در باغ های خود اقدام کنند. وی اظهار کرد: ضرورت 
مبارزه علیه مگس میوه جهت حفظ محصول و لزوم تکرار طعمه پاشی تا برداشت محصول، به زنبورداران 
سفارش می شود که ضمن هماهنگی با باغداران، برای پیشگیری از خسارت، نسبت به جابجایی کندوها 
اقدام کنند. محلوجی تصریح کرد: آلودگی باغ های کاشان به آفت مگس میوه مدیترانه ای در تابستان 
۱۳۹۴ به ثبت رسید که یکی از ۱۰ آفت مهم خسارت زا برای بیش از ۲۵۰ گونه محصول کشاورزی است که 
خسارت اقتصادی وارد می کند. وی افزود: نصب تله های حاوی طُعمه مسموم به تعداد ۷۰ تا ۱۰۰ عدد در 
هر هکتار، طُعمه پاشی با ترکیب پروتئین هیدرولیزات و سم مالاتیون، جمع آوری و نابود کردن میوه های 
آلوده به شکل روزانه، شخم و پاکنی باغ در زمستان از جمله روش های مبارزه با این آفت است. مدیر 
جهاد کشاورزی شهرستان کاشان تصریح کرد: مگس میوه مدیترانه ای، دامنه میزبانی وسیع، قدرت 
تولید مثل و انتشار بالا و توانایی حشره بالغ برای بقا در شرایط آب و هوایی بسیار سخت برای چندین 
ماه را دارد. محلوجی گفت: یکی از مشکلات مبارزه با آفت، وجود خانه باغ هایی است که صاحبان آنها 
توجهی به اهمیت موضوع ندارند و اگر سم پاشی به طور هم زمان و همگانی در کل منطقه انجام نشود، 
بی اثر بوده و آفت از بین نمی رود بنابراین به صاحبان ویلاها ســفارش می شود که نسبت به سم پاشی 

علیه آفت مشارکت کنند.

شناسایی ۳۵۰ میلیون ریال اقلام غذایی قاچاق و فاقد مجوز 
در کاشان

معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی کاشان از شناسایی و ضبط اقلام غذایی وارداتی فاقد مجوز با 
ارزش ریالی بیش از ۳۵۰میلیون ریال در سطح عرضه خبر داد. محمداسماعیل شهاب الدین در گفت وگو 
با »ایسنا« اظهار کرد: بازرسی های کارشناسان معاونت غذا و دارو و پلیس اماکن، در راستای نظارت بر 
عرضه مواد غذایی، بیشتر شده است و فروشگاهی که اقدام به عرضه محصولات غذایی وارداتی بدون 
مجوز نموده بود، پس از تکمیل پرونده به مراجع ذیصلاح معرفی خواهد شد. وی افزود: نظارت های به 
موقع و مستمر بر زنجیره تأمین تا مصرف فرآورده های سلامت محور از وظایف معاونت  غذا و دارو است و 
از شهروندان درخواست داریم در صورت مشاهده هرگونه تخلف، مراتب را به شماره تلفن ۰۳۱۵۵۴۷۰۲۱۲ 
گزارش کنند. شهاب الدین تأکید کرد: شهروندان با استفاده از کد ۱6 رقمی شناسه اصالت زیر لایه اسکرچ 
شده در آدرس الکترونیکی www.ttac.ir و همچنین نصب اپلیکیشن سامانه »تی تک« بر روی گوشی 
هوشمند و یا از طریق سامانه پیامکی ۲۰۰۰۸۸۲۲  می توانند از اصالت کالای مربوط اطمینان حاصل کنند.

اخبار

 تکمیل پروژه های آموزشی 
استان اصفهان به مشارکت 

خیران نیاز دارد
معــاون مشــارکت های مردمــی اداره کل 
نوســازی و تجهیز مدارس اصفهــان اظهار 
کرد: بــا توجــه بــه پروژه هــای نیمه تمام 
آموزشــی در سراســر اســتان اصفهان نیاز 
به مشــارکت خیرین و مــردم در تکمیل و 
بهره برداری از این پروژه ها است. به گزارش 
»ایمنا«، علی اصغر ذاکران در جریان بازدید 
از پروژه های مدرسه ســازی تیــران و کرون 
گفت: بضاعت محدود بودجــه دولت برای 
تکمیل و بهره برداری از ایــن پروژه ها باعث 
تأخیــر در افتتاح آن و تحویــل به آموزش و 
پرورش شده و اگر خیرین در این خصوص 
با اداره کل نوسازی و تجهیز مدارس همکاری 
کنند، شاهد اتفاقات خوبی در سراسر استان 
اصفهان در جهــت جبران کمبود آموزشــی 
خواهیم بــود. وی افــزود: با وجــود اینکه 
مــدارس تخریبی و دو نوبته در این اســتان 
وجود دارد، احداث فضاهای جدید آموزشی 
نیاز بوده و در این خصوص تأمین منابع مالی 
از اهمیت خاصی برای ایــن امر وجود دارد. 
ذاکران با بیان اینکه مدارس در آستانه افتتاح 
در سراســر اســتان اصفهان تجهیز شدند، 
گفت: در آستانه مهر ۸۰ مدرسه جدید آماده 
بهره برداری خواهد بود که اداره کل نوسازی و 
تجهیز مدارس، وسایل و امکانات مورد نیاز را 
به آنان اختصاص داد.وی با اشاره به بهسازی 
و نوســازی مدارس اضافه کرد: در قالب این 
طرح ۵۰۰۰ کلاس درس بهســازی خواهند 
شد که خیرین در این خصوص نیز با مدارس 
همکاری دارند. جریان آماده سازی مدارس 
برای ســال تحصیلی جدید بــا اختصاص 
امکانات و تجهیزات، بهســازی و زیباسازی 
فعال بــوده و در تمامی شهرســتان ها این 
اقدامات در حال انجام است. حسین صائبی، 
مدیر آموزش و پرورش تیران و کرون نیز در 
این بازدیدها از افتتاح سه فضای آموزشی در 
آستانه ســال نو تحصیلی در این شهرستان 
خبر داد و افزود: این مدارس خیرســاز بوده 

و با کمک اعتبارات دولتی تجهیز شده اند.

فرمانده ناحیه مقاومت بسیج شهرستان چادگان 
باید به سمتی حرکت کنیم که  خاطرنشان کرد: 
مساجد ما به مرکز مردم سالاری دینی تبدیل شود، 
چراکه معتقد هستیم که نظام ما مردم سالار و دینی 

است که ظهور و بروز آن در مسجد رقم خواهد خورد

با مسئولان

استان



مدیرکل فرودگاه های استان اصفهان خبر داد؛

اعزام ۲4۲7 زائر کربلا از فرودگاه اصفهان با ۲۲ پرواز
مدیرکل فرودگاه های استان اصفهان از اعزام 2427 زائر کربلا از فرودگاه اصفهان طی یک هفته 
اخیر خبر داد. ابوذر ضیایی در گفت وگو با »مهر« اظهار کرد: عملیات اعزام زائران حســینی از یک 

هفته اخیر در فرودگاه شــهید بهشتی 
اصفهان آغاز شده است. 

وی با بیان اینکه تاکنــون2427 نفر از 
فرودگاه اصفهان به عراق اعزام شده اند، 
ابراز کرد: ایــن تعداد زائر بــا 22 پرواز 

اعزام شده اند. 
مدیرکل فرودگاه های استان اصفهان در 
خصوص برنامه ریزی های انجام شده 
برای ارتقای ســطح کیفیت خدمات و 
تســهیلات قابل ارائه به زائران حضرت 
سیدالشهدا )ع( افزود: این فرودگاه با 
به کارگیری تمام ظرفیت های موجود در 

حال خدمت رسانی به مشتاقان اربعین حســینی بوده و آمادگی کامل برای افزایش پروازهای 
فوق العاده به عتبات را دارد.

مدیرکل فرودگاه های اســتان اصفهان با بیان اینکه هیچ گونه فروش بلیت به مقصد عتبات در 
فرودگاه اصفهان انجام نخواهد شد، افزود: زائران حتماً قبل از عزیمت به فرودگاه نسبت به تهیه 

بلیت از سایت رسمی شرکت های هواپیمایی مذکور اقدام کنند.

مدیرکل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان:

رکورد خرید گندم در اصفهان شکسته شد
مدیرکل غله و خدمات بازرگانی اســتان اصفهان گفت: با خرید 2۱۰ هــزار تُن محصول راهبردی 

گندم در استان، رکورد خرید این محصول در اصفهان نسبت به سال های گذشته شکسته شد.
محســن ضیائی در گفت و گو با »ایرنا« اظهار کرد: میزان خرید تضمینی گندم در استان اصفهان 
از ابتدای فصل خرید از 2۵ اردیبهشــت تاکنون نسبت به مدت مشــابه پارسال حدود 7۰ درصد 

افزایش یافت و رکورد سال گذشته زده شد.
وی ادامه داد: کل خرید تضمینی گندم در ســال ۱4۰2 افزون بر ۱۳۰ هزار تُن بود که تا این تاریخ، 
رکورد ســال گذشــته به میزان ۸۰ هزار تن افزایش یافته اســت و پیش بینی می شود این روند 

صعودی تا انتهای فصل خرید نیز بیشتر شود.
مدیرکل غله و خدمات بازرگانی اســتان اصفهان اظهار کرد: حدود2۰۰ هزار تن از گندم خریداری 
شده تاکنون به ســیلوهای دولتی و کارخانه های آردسازی اســتان حمل شده است. وی گفت: 
ارزش ریالی کل محموله های گندم خریداری شــده حدود پنج هزار و 2۶7 میلیارد ریال معادل 

۵2۶ میلیارد و 7۰۰ میلیون تومان است.
ضیائی اضافه کرد: این میزان گندم توســط 2۱ هزار کشــاورز در قالب 47 هزار محموله به مراکز 

خرید تحویل داده شد.
مدیرکل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان خاطرنشــان کرد: فصل خرید گندم در استان از 
2۵ اردیبهشت از مناطق گرمسیری از جمله اردستان، کاشان و آران و بیدگل آغاز شده است و در 

مناطق سردسیر غرب و جنوب استان اصفهان تا پایان شهریور ادامه دارد.
به گزارش »ایرنا«، 4۳ مرکز خرید تضمینی گندم شــامل 2 ســیلوی ملکی در کاشان و ابتدای 
ورودی شهر بهارســتان، چهار کارخانه آردســازی و همچنین ۳7 مرکز تعاون روستایی در سطح 

استان اصفهان، آماده دریافت گندم کشاورزان است.

محقق مرکز تحقیقات جهاد کشاورزی اصفهان: کمبود علوفه کشور با کشت جو »قصیل« جبران پذیر است

همه راه های نرفته

یک محقق مرکز تحقیقات جهاد کشــاورزی اصفهان اعلام کرد: برای 
مقابله با بحران منابع آب و نیاز شــدید به علوفه، کشت جو »قصیل« 
راهکاری مؤثری برای مدیریت بهینه آب در زراعت و تأمین کمبود علوفه 

سیلویی کشور است.
مهرداد محلوجــی در گفتگو بــا »ایرنــا« اظهار کرد: با کشــت جوی 
قصیل)علوفه سبز جو( می توان کمبود علوفه سیلویی کشور را تا میزان 

هشت میلیون تن در سال تأمین کرد.
وی افزود: کشت جوی قصیل از نظر استفاده بهینه از منابع آب و خاک، 
تولید علوفه و ملاحظات محیط زیستی مزیت دارد و کشت آن در کلیه 

مناطق کشور اعم از سردسیر، معتدل یا گرمسیر نیز امکانپذیر است .
پژوهشگر مرکز تحقیقات جهاد کشاورزی اصفهان ادامه داد: در شرایط 
کنونی که منابع آب به شــدت محدود شــده و فشــار بر تأمین علوفه 
افزایش یافته، جوی قصیل به عنوان یک گزینه برتر در کشاورزی پایدار 
مطرح است. زیرا این علوفه سبز به دلیل داشــتن مواد خشبی)مواد 
خوراکی که ۱۸ درصد فیبر دارد( اندک، قابلیت هضم مناسب، پروتئین 
خام زیاد و خوش  خوراکی برای دام، حائز اهمیت اســت. وی قابلیت 
تولید علوفه با کیفیت بالا به صورت تَر و خشک برای دام های مختلف 
و ذخیره در سیلو بدون نیاز به افزودنی های شیمیایی را از ویژگی های 

برجسته جوی قصیل اعلام کرد و گفت: این امر نه تنها از لحاظ اقتصادی 
به صرفه است، بلکه به حفظ محیط زیست نیز کمک می کند.

محلوجی بهترین زمان کاشت این علوفه را اواسط آبان و بهترین زمان 
برداشت را اوایل تا اواسط اردیبهشت اعلام و به کشاورزان توصیه کرد: از 
ارقام مناسب مثل مهتاب و ارمغان که حدود ۵۵ تا ۶۵ تن در هکتار علوفه 

سبز تولید می  شود، استفاده کنند.
وی با مقایسه جو قصیل با ذرت علوفه ای گفت: جوی قصیل با نیاز آبی 
کمتر )۳ تا 4 هزار مترمکعب در برابر ۸ تا ۱۰ هزار مترمکعب برای ذرت( 
و تحمل بالای شــوری، گزینه ای خوبی برای مناطــق دارای منابع آبی 
محدود است، این محصول به طور مؤثری کارایی تولید ماده خشک و 
پروتئین را افزایش می دهد و به کاهش فشار بر سایر منابع غذایی دام 
کمک می کند. این محقق اصفهانی، خالی کردن به موقع زمین)حدود 
یک ماه زودتر از جو دانه ای( و امکان استفاده از زمین برای کشت  بعدی 
و همچنین صرفه جویی و مدیریت بهینه در مصرف آب به صورت یک تا 

دو بار آبیاری را از دیگر مزایای کشت این نوع جو عنوان کرد.
وی گفت: جوی قصیل به دلیل برداشت به موقع قبل از رسیدن علف های 
هرز به مرحله تولید بذر، می تواند به کنترل علف های هرز هم کمک کند 

و نیاز به استفاده از علف کش ها را کاهش دهد.

محقق مرکز تحقیقــات جهاد کشــاورزی اصفهان تأکیدکــرد: تولید 
جوی قصیل به صورت سیلوی کیســه ای و مکعب، می تواند به کاهش 
ضایعات و افزایش اشتغال در مناطق روستایی کمک کند و این فرآوری 
امکان ارسال علوفه به مناطق دیگر را نیز راحت تر می  سازد، به طوری که 

تولیدکنندگان دام از فواید این محصول بهره مند شوند.
وی زمان مناسب برای به دســت آوردن بالاترین درصد ماده خشک و 
قابلیت هضم مناسب مواد مغذی علوفه جو را در ابتدای خمیری شدن 
دانه ها دانست و گفت: بهترین میزان قابلیت هضم مواد آلی به همراه 
ماده خشک و کربوهیدرات محلول در آب کافی در مرحله خمیری نرم 

تا خمیری کامل جو مشاهده می شود.
محلوجی تأکید کرد: به منظور اســتفاده بهینه از ایــن علوفه و کاهش 
ضایعات و اتلاف در مرحله حمل و نقــل و انبارداری، باید این محصول 
پس از برداشت، سریع سیلو شده یا مورد فرآوری قرار گیرد و به صورت 

پلت یا مکعب خوراکی قصیل جو یا خوراک کامل تبدیل شود.
وی گفت: این علوفــه در مناطقی کــه تولید قصیل جو بیــش از نیاز 
 منطقه باشــد، علوفه تولیدی می تواند به صورت ســیلوی کیســه ای

)Silage bag(، پلت قصیل یا مکعب آن تبدیل و به مناطق دیگر برای 
مصرف ارسال شود که این امر خود موجب اشــتغالزایی روستاییان و 

کشاورزان خواهد شد.
در مجموع، کشــت جوی قصیل بــا مزایای قابل توجه خــود از جمله 
تأمین علوفــه باکیفیت، بهینه ســازی مصــرف آب و کاهش عوارض 
زیست محیطی، به عنوان راهکاری پایدار و مؤثر در کشاورزی و مدیریت 

منابع طبیعی شناخته می شود.
به گزارش »ایرنا«، بهره وری آب یکی از شاخص های مصرف بهینه آب 
آبیاری است که به عنوان شاخصی متقن و علمی برای سنجش مصرف 

بهینه آب و تولیدات کشاورزی محسوب می شود.
علاوه بر مشکل کمبود آب در کشور و لزوم مدیریت و مصرف بهینه آب در 
زراعت، استان اصفهان به دلیل اینکه از لحاظ منابع آبی در شرایط بحرانی 
به سر می برد؛ اجرای طرح های مرتبط با مصرف بهینه آب از ضروریات 

این خطه محسوب می شود.
اصفهان با ۵۶۸ هزار هکتار اراضی با قابلیت کشــاورزی که ۵ درصد از 
مساحت استان و ۳ درصد از اراضی کشاورزی کشور را تشکیل می دهد 
و شرایط متنوع آب و هوایی، استعداد تولید انواع محصولات کشاورزی 
را دارد به گونه ای که در مناطق گرم و خشــک آن خرما، انار و پسته، در 
مناطق سرد و کوهســتانی بادام و گردو و در مناطق معتدل و سرد انواع 

محصولات دانه دار و هسته دار کشت می شود.

مدیــرکل حرفه آمــوزی و اشــتغال ســازمان 
زندان هــای کشــور گفت: در راســتای اشــتغال 
مددجویان بــا رویکــرد صنعت محور و توســعه 
اشــتغال مولد دو کارگاه صنعت محــور و خوابگاه 
با زیربنای ۳۰۰۰ مترمربــع در زندان های اصفهان 

افتتاح شد.
مجید احســانی در گفت وگــو با »ایمنــا« درباره 
اهمیت اشــتغال زایی زندانیان اظهار کرد: توسعه 
اشــتغال مولد و صنعت محور در زندان های کشور 
با ایجاد کارگاه های صنعتی و اشتغال مددجویان 
امری مهم اســت که با تلاش مســئولان ذی ربط 
تحقق یافته و مهم اســت که در راســتای توسعه 
هر چه بیشــتر اشــتغال زایی زندانیــان گام های 
مؤثری برداشته شود، زیرا این اجرایی سازی این 
اقدام علاوه بر حمایــت از خانواده زندانیان از بروز 
آسیب های اجتماعی بسیاری پیشگیری می کند.

وی پیرامــون اقداماتی کــه اداره کل زندان های 
اســتان اصفهان برای ایجاد اشــتغال زندانیان با 
هدف کاهش آســیب های اجتماعی انجام داده 
است، افزود: در راستای ایجاد اشتغال و برقراری 
درآمــد پایدار بــرای مددجویــان و حرفه آموزی 
جهت تداوم فعالیت پــس از آزادی زندانیان دو 
کارگاه جدید طراحی و تولید بردهای الکترونیکی 
در مجتمــع ندامتگاهــی و تولید میــز و صندلی 

مســافرتی در اردوگاه کاردرمانی با همکاری بنیاد 
تعاون زندانیان این استان به مجموعه اشتغال و 
حرفه آموزی زندان های اصفهان افزوده شــده که 
با افتتاح این دو کارگاه امکان اشــتغال برای ۳۰۰ 

مددجوی مرد و زن فراهم شده است.
مدیرکل حرفه آموزی و اشتغال سازمان زندان های 
کشور با بیان اینکه به طور قطع یکی از راهکارهای 
مؤثر در اصلاح و تربیت زندانیان و پیشــگیری از 
بازگشــت مجدد آنها به انجام اقدامات مجرمانه 
و در نهایت بــه زندان، آموزش حرفــه ای و ایجاد 
اشــتغال برای این افراد اســت، تصریــح کرد: با 
آموزش هــای حرفــه ای و کاربــردی در زندان ها 
و ایجاد اشــتغال صنعت محــور و مولد در تلاش 
هســتیم تا جمعیــت کیفری را کاهــش دهیم و 
تا جــای ممکــن از بازگشــت مجــدد زندانیان 
پیشگیری کنیم. احسانی با اشاره به لزوم آموزش 

و مهارت آمــوزی زندانیان عنوان کــرد: از ابتدای 
ســال تاکنون با همــت مدیــران کل زندان های 
اســتان ها و بنیاد تعاون زندانیان بیش از ۱۰ هزار 
مترمربع به فضاهای کارگاه هــای صنعت محور و 
خوابگاه کارگاه ها افزوده شده است، امیدواریم با 
چشم اندازی که ترسیم شده تا پایان سال شاهد 
افزایش چشــم گیر این فضاهای کارگاهی برای 

تحقق اولویت های سازمان زندان باشیم.
وی با قدردانــی از تمام عوامل اجرایــی در زمینه 
ایجاد اشتغال زندانیان اضافه کرد: ایجاد اشتغال 
بــرای زندانیان یک نوع رســالت الهی اســت که 
زمینه ســاز بازگشت انســان به فطرت اصلی خود 
می شــود، امیرالمؤمنیــن علــی )ع( می فرماید 
ــیَمِ شَــرَفُ الْهِمَــم« نیکوتریــن  »أَحْسَــنُ الشِّ

خصلت ها ارجمندی همت هاست.
مدیرکل حرفه آموزی و اشتغال سازمان زندان های 
کشور با بیان اینکه پایه و اساس ارجمندی همت ها 
برای مددجویــان زندان حرفه آمــوزی تخصصی 
و کاربردمحور اســت، افزود: در راســتای اشتغال 
مددجویان بــا رویکــرد صنعت محور و توســعه 
اشــتغال مولد دو کارگاه صنعت محــور و خوابگاه 
با زیربنای ۳۰۰۰ مترمربــع در زندان های اصفهان 
افتتاح شد که زمینه اشتغال بیش از ۳۰۰ مددجو 

در این کارگاه ها فراهم شده است.

مدیرکل حرفه آموزی سازمان زندان های کشور:

کاهش جمعیت کیفری با ایجاد اشتغال صنعت محور

خبر روز

رئیس اتحادیه لوازم  خانگی اصفهان:

بازار لوازم خانگی در اصفهان همچنان راکد است
رئیــس اتحادیه لــوازم  خانگی اصفهــان گفت: بــازار لوازم خانگــی در اصفهــان همچنان راکد 
اســت وابســتگی کشــور به وارد کردن مواد اولیه از چالش های مهم این عرصــه و دلایل اصلی 
این رکود محسوب می شــود. علیرضا 
قندی در گفت و گو با »بازار« در تشریح 
چالش های صنعت لوازم خانگی اظهار 
کرد: تولید کنندگان این روزها با مشکلات 
جدی اعم از نیروی انسانی، تأمین مواد 
اولیــه و واردات روبه رو هســتند و این 
موارد از چالش های اصلی این قشر به 
شمار می رود. وی وابســتگی کشور به 
خارج را از عوامل اصلی دانســته و می 
گوید: بخشی از مواد اولیه تولیدکنندگان 
باید از خارج از کشور وارد شود و این مسئله با توجه به نوسانات دلار برای این قشر گران تمام می 
شود. رئیس اتحادیه لوازم  خانگی اصفهان از دیگر مشکلات این قشر را حضور فروشگاه های بزرگ 
مانند سرای ایرانی و شهر فرش در سال های اخیر دانست و تصریح کرد: این فروشگاه ها عملًا بازار 

لوازم  خانگی راکد کرده اند و این بازار دیگر رونق ندارد. 
وی با بیان اینکه یکی از دلایل اصلی این رکود خرید مردم به صورت اقســاطی اســت، تأکید کرد: 
بیشــتر مردم قدرت خرید به  صورت نقدی را ندارند و همکاران زیرمجموعه ما فروش اقساطی را 

نمی توانند به صورت گسترده انجام دهند و همین مشکلات جدی را ایجاد کرده است.
قندی ادامه داد: در حال حاضر فروش داخلی ما با توجه به اینکه انگیزه ای برای خرید مصرف  کننده 
وجود ندارد و دلیل دیگر اینکه قیمت کالاها بسیار افزایش پیدا کرده، با رکود مواجه است، این در 
حالی است که کالاهای مشابه خارجی با قیمت مناسب  تری در بازار کم  وبیش وجود دارد که در این 
صورت مصرف کنندگان راغب هستند محصول با یک برند خارجی را تهیه کنند؛ حتی اگر فاقد گارانتی 
نیز باشــد. وی گفت: اگرکالای باکیفیت داخلی اگر قیمت مناسبی داشته باشد، مصرف کنندگان 

برای حمایت از تولید داخل نیز کالای ایرانی خریداری می کنند.

معاون نظارت و بازرسی امور اقتصادی سازمان بازرسی کل کشور:

 اعطای تسهیلات برای ثبت نام پیش فروش خودرو 
ممنوع است

معاون نظارت و بازرسی امور اقتصادی ســازمان بازرسی کل کشور اعطای تسهیلات برای ثبت نام 
پیش فروش خودرو را غیرقانونی اعلام کرد و گفت: بانک ها اگر منابــع دارند وام های ضروری را 
پرداخت کنند. با آغاز طرح ثبت نام پیش فروش خودرو برخی بانک ها با هدف جذب سپرده به بهانه 
افتتاح حساب وکالتی پرداخت وام ۸۰ میلیون تومانی تا ۱۳۰ میلیون تومانی را برای خرید خودرو 
تبلیغ می کنند در پی این اتفاق سازمان بازرسی کل کشور به شبکه بانکی هشدار داده که اگر پول و 
اعتبار دارند بهتر است وام های ضروری را پرداخت کنند.  در همین راستا، ستار شیرعالی، معاون 
نظارت و بازرسی امور اقتصادی سازمان بازرسی کل کشور گفت: بانک ها ادعا می کنند منابع ندارند 
اما متأسفانه در طرح وکالتی که تبلیغات گسترده رقابت ناسالم انجام می دهند و برخلاف ضوابط و 
مقررات به مشتریان تسهیلات پرداخت می کنند، این خلاف دستورالعمل های نظام بانکی است.  
وی افزود: پرداخت تسهیلات قانون جوانی جمعیت، ازدواج، فرزندآوری، ودیعه مسکن و ساخت 
مسکن در اولویت نظم بانکی کشور است و اگر هیئت مدیره شــبکه بانکی مرتکب تخلفی در این 
زمینه شده باشد برخلاف ضوابط و مقررات قانونی حتماً با آنها برخورد قانونی لازم انجام خواهد شد.

اخبار

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان اصفهان:کافه اقتصاد

مهارت افزایی دانش آموختگان، لازمه اشتغال پایدار در اصفهان است
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای اســتان اصفهان گفت: لازمه اشــتغال پایدار در این اســتان، مهارت آموزی و مهارت افزایی دانش آموختــگان مراکز علمی و 

دانشگاه هاست.
محمدرضا مصلحی در گفت و گو با »ایرنا« افزود: تعامل آموزش و پرورش و دانشگاه ها با سازمان آموزش فنی و حرفه ای به منظور ارتقای مهارت دانشجویان و 

جوانان جویای کار با هدف توسعه مهارت ها و تدوین رشته های دانشگاهی متناسب با نیاز بازار کار ضروری است.
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان اصفهان اظهار کرد: باید دانش و علم را به کار، فعالیت و تولید تبدیل کرد و لازمه تحقق این امر، مهارت آموزی است.

مصلحی با بیان اینکه بررسی نظام های آموزشی موفق دنیا نشان داد که ضعف آموزشی کشورمان ناشی از »عرضه محوری« است، خاطرنشان کرد: بر این اساس، 
تلاش می شود بر رویکرد آموزشی جدید مبتنی بر »سفارش محوری« که حلقه مفقوده آموزش مهارت هاست، متمرکز شویم.

به گفته وی، توسعه آموزش های مهارتی در شرایط کنونی برای شتاب دهی به فرایند تولید، امری حیاتی است زیرا سرمایه گذاری  زیربنایی و افزایش تجهیزات 
و به طور کلی سرمایه فیزیکی بدون سرمایه انسانی دارای مهارت، بدون استفاده خواهد بود.

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان اصفهان یادآور شد: 2 طرح موفق آموزش های دوگانه و مهارت آموزی در محیط کار واقعی در زمان حاضر در این استان اجرا 
و آموزش های مهارتی و فنی و حرفه ای، علمی و بر مبنای نیاز جامعه ارائه می شود.

مصلحی تصریح کرد: صاحبان صنایع و صنوف با دید مسئولیت اجتماعی و به عنوان حلقه مفقوده آموزش های مهارتی، همکاری خوبی با سازمان فنی و حرفه ای 
استان اصفهان در این زمینه دارند.

به گزارش »ایرنا«، ۵4 مرکز فنی و حرفه ای دولتی و حدود ۱2۵۰ آموزشگاه آزاد بخش خصوصی در استان اصفهان فعال است.

  کد گذاری بیش از 
 ۲میلیون کالا و خدمات در 

سامانه مؤدیان مالیاتی
رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور گفت: در 
راستای اجرای قانون پایانه های فروشگاهی 
و ســامانه مؤدیان، 2 میلیون و ۶۰۰ هزار کالا 
در ســامانه مؤدیان کدگذاری شده که شرایط 
پیش بینی پذیر بودن اقتصــاد را برای تعداد 
کثیری از فعالان اقتصادی فراهم می کند. به 
گزارش »ایمنا« و به نقل از سازمان مالیاتی، 
ســید محمد هادی ســبحانیان در نشست 
مشترک با اعضای کمیســیون مالیاتی اتاق 
بازرگانی ایران در خصوص اقدامات سازمان 
امور مالیاتی کشور در راســتای بهبود فضای 
کســب وکار مؤدیان، اظهار کرد: همواره منافع 
نظام مالیاتی با فعالان اقتصادی همسو بوده 
و با نگاه راهبردی و شریک اقتصادی دانستن 
آنها به دنبال حل و فصل موانع مالیاتی پیش 
روی فعالان اقتصادی و تسهیل امور مالیاتی 
مؤدیان هستیم. وی در خصوص مزیت قانون 
ســامانه مؤدیان و پایانه های فروشــگاهی، 
افزود: با اجــرای قانون مزبور تمــام کالاها و 
خدمات کدگذاری شــده و به لحاظ مالیاتی 
به طور یکســان بــا آنها برخورد می شــود. از 
سوی دیگر با بهره گیری از چنین اقداماتی از 
رسیدگی های سلیقه محور نیز پرهیز شده که 
این موضوع به تدریج می تواند تحولی عظیم 
و شــفاف را در نظام مالیات ستانی به همراه 
داشته باشد. ســبحانیان در خصوص صدور 
اظهارنامه پیش فرض در سال ۱4۰۳، عنوان 
کرد: برای مؤدیانی که مجمــوع فروش آنها 
بالای ۱۸ میلیارد تومان بوده برای نخستین بار 
اظهارنامه پیش فرض تهیه شد تا امور مالیاتی 
مؤدیان تسهیل شود و به سمت عدالت سوق 
یابد. همچنین اقدامات آموزشی متنوعی برای 
آگاهی بخشی به مؤدیان با هدف شفاف سازی 
امور و ارتقای عدالت مالیاتــی در میان آحاد 
مختلف جامعه از ســوی نظام مالیاتی تهیه 
و تدوین شــده اســت. وی افزود: طی یک 
ســال و نیم اخیر به منظور رفع چالش های 
فعالان اقتصادی جلسات هفتگی با مجمع 

کارآفرینان کشور برگزار کردیم.
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    گردشگری و میراث4

 با اتمام مرمت مسجد تاریخی مصلای تخت فولاد، همزمان با نصب سنگ نوشته سر در این مسجد محقق شد؛

دمیدن روح بر کالبد مسجد تاریخی اصفهان

مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان از اتمام مرمت 
مسجد تاریخی مصلای تخت فولاد این شهر همزمان با نصب سنگ نوشته 

ارزشمند سردر این مسجد خبر داد.
محمدعلی ایزدخواســتی در گفت و گو با »ایرنا« به مناسبت روز جهانی 
»مسجد« افزود: عملیات مرمت این مســجد با نصب کتیبه ارزشمند 
سنگ نوشته نستعلیق به خط عبدالرحیم افســر مربوط به سال ۱۳۰۵ 

هجری قمری همراه بود.
مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شــهرداری اصفهان اضافه کرد: 
این سنگ نوشته، سال ها از سردر مسجد جدا شده بود و در یک انبار در 

نزدیکی آن پیدا  شد.
ایزدخواستی گفت: مرمت این مسجد تاریخی بدون هیچ دخل و تصرفی 

انجام و تلاش شده است ساختار و شکل تاریخی مسجد تغییری نکند.
به گفته مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان، عملیات 
مرمت این مسجد ۲۰ میلیارد ریال هزینه در برداشت که از محل اعتبارات 

منطقه ۶ شهرداری اصفهان تأمین شد.
ایزدخواستی با اشاره به سبک ســازی و مرمت سقف مسجد مصلای 
تخت فولاد اصفهان اظهار کرد: این عملیات شامل جمع  کردن آجرفرش 
پشــت بام مســجد و برداشــتن خاک های مازاد بود که بر روی سقف 

سنگینی می کرد.

وی افزود: سقف  مسجد ترک های بســیاری خورده بود؛ از این رو، برای 
جلوگیری از آسیب هر چه بیشتر به آن، سبک سازی، برداشت خاک مازاد 

و سپس »قید و پالانه بندی« انجام شد.
مسئول بافت تاریخی شهر اصفهان گفت: بندکشی مسجد بخش دیگری 

از طرح مرمتی آن بود که توسط کارشناسان مرمت به خوبی انجام شد.
ایزدخواستی اضافه کرد: طاق های سنتی مسجد و تیرهای چوبی آن، که در 
سال های اخیر رنگ  شده بود لایه برداری شد و به شکل گذشته بازگشت 

تا ساختار هویتی و تاریخی مسجد حفظ شود.
مدیرعامل ســازمان نوسازی و بهسازی شــهرداری اصفهان اظهار کرد: 
جدارهای بیرونی مسجد و هر قسمتی از این بنا که دارای ترک بود مرمت 
شد و علاوه بر آن ، یک سری لایه های پلاستر سیمانی یا رنگ که بر روی 

دیواره های مسجد بود، لایه برداری شد.
به گفته وی، سنگ فرش کردن ورودی مسجد، بندکشی و آجرفرش کردن 
گرداگرد مسجد، ایجاد ورودی جدید به حسینیه مجاور بخشی دیگر از 

عملیات مرمتی مسجد تاریخی مصلای تخت فولاد اصفهان است.
ایزدخواستی با بیان اینکه مســاجد از اجتماعی ترین پایگاه های تمدن 
اسلامی هستند که در لایه های مختلف شهری گسترده  شده اند، تأکید 
کرد: معماری ارزشمند و تزیینات شاخص مساجد، علاوه بر کارکرد زیبایی 
و فضاسازی، به بالا بردن سطح ســلیقه مردم در طول تاریخ کمک کرده 

است. مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهرداری اصفهان افزود: 
کارکرد کالبدی مســجد را باید عجین در معناسازی، تقویت قوه خیال و 

درک زیبایی شناختی مردمان این سرزمین دانست.
ایزدخواســتی گفت: قرارگیری مصلای جدید اصفهان در کنار مســجد 
تاریخی مصلای تخت فولاد، فرصت خوانش دو سطح از معماری گذشته 
و معاصر را به وجود آورد و می توان این نماینده معماری سنتی اصفهان را 

با تمام سادگی، باشکوه و عظمت دید.
۳۱ مرداد برابر با ۲۱ اوت همزمان با ســالگرد آتش زدن مسجد الاقصی 
توسط رژیم صهیونیستی در تقویم رسمی ایران »روز مسجد« نامگذاری 

شده است.
مســجد تاریخی مصلا در محله تخت فولاد اصفهان واقع اســت که در 
سال های گذشته در جوار آن مجتمع فرهنگی امام خمینی )ره( و مصلای 
بزرگ اصفهان بنا شد. تخت فولاد اصفهان قبرستان قدیمی و ارزشمند 
اصفهان اســت که در حاشــیه جنوبی رودخانه زاینده رود قرار دارد و در 

فهرست آثار ملی ایران ثبت شده است.
این مجموعه با نام وادی الســلام ثانی، دومین قبرستان جهان تشیع، 
آرامگاه بیش از ۲۰۰۰ عالم، فقیه و مجتهد، شاعر، فیلسوف و حکیم بزرگ 
ایرانی است؛ سالانه ده ها هزار گردشــگر داخلی و خارجی از این مکان 

دیدن می کنند.

 چند انتظار از وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی
یک فعال گردشگری رسالت های وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی را برشمرد و گفت: اگر 
این مأموریت ها انجام شود موتور توسعه گردشگری به حرکت در می آید. اکبر غمخوار از فعالان گردشگری 
ایران و از اعضای تشکل های خصوصی گردشگری که زمانی مسئولیت سازمان سیاحتی بنیاد مستضعفان 
را به عهده داشت، با این تأکید که گردشگری یکی از مؤلفه های امنیت ملی، عدالت اجتماعی، اشتغال، 
ارزآوری و توسعه کشور است، به »ایسنا« گفت: انتظار بدنه گردشگری این است که وزیر میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی در این دوره روی برنامه توسعه گردشگری بیشتر و ملموس تر متمرکز شود. 
هرچند این وزارتخانه سه بخش میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی دارد اما اعتقاد ما بر این است 
که اگر بخش گردشگری توسعه یابد دو بخش دیگر با وضعیت بهتری به فعالیت خود ادامه خواهند داد، 
چون اگر آثار باستانی را مرمت کنند اما گردشگر نباشد، و یا اگر تولیدات صنایع دستی افزایش یابد اما 
نتوان آن را فروخت چه فایده دارد. بنابراین اولویت وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی باید 
مبتنی بر توسعه گردشگری به ویژه جلب گردشگران خارجی باشد. بخشی از این کار به بدنه گردشگری 

ربط دارد و بخشی دیگر هم به نظام. 
عضو جامعه تورگردانــان ایران ادامه داد: انتظــار می رود وزیر میراث فرهنگی، در دیپلماســی عمومی 
به تنش زدایی و اصلاح تعامــلات بین المللی بپردازد. این یکی از رســالت های وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی برای توسعه گردشگری است. او در پاسخ به اینکه وزیر میراث فرهنگی با توجه 
به مأموریتی که دارد چگونه می تواند به تنش زدایی و اصلاح تعاملات بین المللی بپردازد؟ گفت: اتفاقاً با 
توجه به مأموریتی که وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی دارد، باید هر روز و مرتب در دولت 
پیگیر این موضوع باشد، وگرنه مشکلات گردشگری حل نخواهد شد. باید با سفیران خارجی مقیم در ایران 
پیوسته در تعامل باشد تا آنها به کشورهایشان گزارش های مثبت بفرستند. این فعال حوزه گردشگری، 
تلاش برای مقابله با ایران هراسی را از دیگر مسئولیت های وزیر میراث فرهنگی برشمرد و اظهار کرد: مقابله 
با ایران هراسی به تنهایی از عهده وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی برنمی آید، باید وزارت 
امور خارجه، صدا و سیما و سازمان فرهنگ و ارتباطات نیز همراه باشند. اگر آنها پای کار باشند می توان در 

این بخش اقدام مؤثری انجام داد. 
غمخوار گفت: کار مهم دیگر وزیر میراث فرهنگی آن است که ایران را به عنوان مقصد امن به دنیا معرفی 
کند. در دنیا کشورهای زیادی هستند که در ناامنی به سر می برند اما فقط ایران است که تا یک اتفاق کوچک 
می افتد سفر به آن محدود و حتی متوقف می شــود. مثلًا خبری که درباره گروگان گیری چند شهروند 
تاجیکستان توسط افغانستانی ها منتشر شد، شهروندان تا جیکستان را )که به تازگی با ایران لغو ویزا 
شده اند( نگران کرد و زحمت دو ساله بخش گردشــگری را که تلاش می کرد از این بازار هدف، گردشگر 

جذب کند به باد داد. معرفی ایران به عنوان مقصد امن، رسالت وزیر میراث فرهنگی است.
این فعال گردشــگری به شــعار رئیس دولت چهاردهم درباره »عدالت اجتماعی« اشاره کرد و افزود: 
گردشگری یکی از مؤلفه های توسعه هر کشوری است، ورود گردشگر مشاغل زیادی را ایجاد می کند و از 
ساکنان شهر تا جوامع روستایی را منتفع می کند و درآمد آن حتی به دست افراد غیربرخوردار می رسد و 
عدالت اجتماعی را رقم می زند. او  تأکید کرد: گردشگری یکی از مؤلفه های امنیت ملی است، هنگامی که 
شهروندان خارجی به ایران سفر کنند، طبیعتاً دولت های خارجی اجازه نمی دهند اتفاقی برای کشور مقصدِ 
سفر اتباع شان رخ دهد. وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی باید مسئله »هشدارهای منع و 
پرهیز از سفر« به ایران را حل کند.  غمخوار با بیان اینکه یکی از مشکلات گردشگری، مسئله زیرساخت ها 
و امکانات گردشگری است، افزود: مطالعات نشان می دهد کشورها دیگر با سرمایه های خود کار انجام 
نمی دهند، یکی از رسالت های وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی اجرای برنامه هایی برای 

جلب سرمایه ایرانیان خارج از کشور و سرمایه های خارجی با تخصیص تسهیلات به آنهاست.
این فعال گردشگری موضوع مهم دیگر که وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی باید به آن 
توجه کند را منابع انسانی دانست و اظهار کرد: متأسفانه در گردشگری صاحبان بسیاری از مشاغل از جمله 
هتلدار، صاحب بومگردی، راننده و راهنمای گردشگری درحال مهاجرت هستند. تأمین و حفظ نیروی 

انسانی رسالت بزرگ وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی است.

خبر

کنار مسجد  در  اصفهان  قرارگیری مصلای جدید 
تاریخی مصلای تخت فولاد، فرصت خوانش دو سطح 
از معماری گذشته و معاصر را به وجود آورد و می توان 
این نماینده معماری سنتی اصفهان را با تمام سادگی، 

باشکوه و عظمت دید

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان گفت: اصفهان در زیرساخت های 
عرصه هنر به شدت دچار مشکل بوده و پیشنهاد طرح »شهر هنر« نیز سال ها بر 
زمین مانده است.  سید مهدی سیدین نیا در گفت وگو با »ایرنا« افزود: در اداره 
کل فرهنگ و ارشاد استان اصفهان تمام تلاشم را می کنم تا طرح شهر هنر اصفهان 
تحقق پیدا کند چرا که به شدت کشور و استان به آن احتیاج دارد. شهر هنر یک 
کلان طرح است که در آن استودیوهای بزرگ، کارگاه های صنایع دستی، موزه و 

نمایشگاه دیده شده است. 
سیدین نیا یادآور شد: برای شــهر هنر اصفهان نزدیک به ۱۰۰۰ هکتار پیش بینی 
و مطالعات مفهومی، نظری و امکان ســنجی آن انجام شده است. وی افزود: 
باید دولتمردان از طرح شهر هنر اصفهان حمایت کنند، اتفاقی که متأسفانه در ۱۰ 
سال گذشته رخ نداده است . وی یادآور شد: در شش ماه گذشته مسئولیتم در 
ارشاد اصفهان، واقعاً انرژی گذاشته ایم و مجوزهای خوبی از تهران در حال گرفتن 
است و مراحل آن طی شده که استان هم باید نقش خودش را در این راستا ایفا 
کند. این مقام اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان افزود: در اصفهان هیچ 
قدمی برای شهر هنر اصفهان برداشته نشــده است و تنها ۱۰ سال پیش مبلغی 
برای مطالعات این طرح داده شد.  سیدین نیا تأکید کرد: اگر شهر هنر در اصفهان 
عملیاتی شود، یک تحول بزرگ در زیرساخت ها و فرهنگ و هنر اتفاق می افتد. 
وی تصریح کرد: این طرح رویدادی و تولیدی محور است که در آن استودیوهای 

بزرگ، کارگاه های صنایع دستی، موزه و نمایشگاه ساخته می شود و ۳۰ هزار شغل 
ایجاد می کند. سیدین نیا افزود: در این شهر وسایل نشاط مردم دیده شده و بر 
اساس تحقیقات ما به نوبه خودش در دنیا بی نظیر است. مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان اصفهان گفت: اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی باید نقشی مؤثر در 
فرهنگ و هنر داشته و در هر دو عرصه نقش آفرین باشد. وی افزود: اگر این اداره 
نتواند به درستی در فرهنگ و هنر ایفای نقش کند هیچ فرقی با ادارات دیگر که 
تنها مأموریت اداریشان را انجام می دهند، ندارد؛ از این رو اداره فرهنگ و ارشاد باید 
فراتر از یک اداره معمولی نقش داشته باشد.  سیدین نیا گفت: باید بتوانیم یک 
سرمایه گذاری کلان در حوزه فرهنگ و هنر کشور و استان داشته باشیم و اصفهان 
را به این سمت سوق بدهیم. وی افزود: ســرمایه گذاری با هزینه کردن بسیار 
تفاوت دارد؛ سرمایه گذاری یعنی تمام اسباب رسیدن به نتیجه مطلوب فراهم 
شود تا بتوان به هدف رســید؛ یعنی تربیت نیروی انسانی، امکانات و تجهیزات 
مناسب و زیربنایی باید فراهم شود و آن زمان است که ما می توانیم بگوییم در هنر 
سرمایه گذاری کرده ایم. مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان اضافه 
کرد: قاعدتاً اگر در هنر سرمایه گذاری نکنیم، به مرور زمان این عرصه رنگ می بازد 
و بسیاری از منابع مان را از دست بدهیم. وی افزود: این اتفاق هم اکنون افتاده و 
اگر سرمایه گذاری نداشته باشیم همچنان روال از دست دادن منابع ادامه خواهد 

داشت و نمی توانیم نقش مؤثری در تعالی حوزه هنر ایفا کنیم.

در حالی عکسی از تابلوی شیشه ای خرد شــده در»نقش رستم«، آرامگاه 
شــاهان هخامنشــی منتشــر شــده اســت که مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دســتی اســتان فارس می گوید: تابلوی شیشه ای بر 
اثر شــدت گرما به چنین روزی افتاده اســت و حالا این تابلوی شیشه ای 

تعویض شده است.
به گزارش »خبرآنلاین«،حمد ثابــت اقلیدی، مدیرکل میــراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دســتی استان فارس در پاســخ به پیگیری »ایسنا« 
درباره وضعیتی که برای یکی از تابلوهای شیشه ای نقش رستم پیش آمده 
و عکس آن از سوی راهنمایان گردشــگری منتشر شده است، توضیح داد: 
در ظهر روز چهارشنبه هفته قبل شیشه تابلو راهنما بر اثر گرمای شدید دچار 
شکستی شــده و با پیگیری به عمل آمده، تابلوی جایگزین تولید و نصب 
شد. »ایسنا« در خبری نوشت:مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دستی استان فارس با اشاره به تکرار این اتفاق در دیگر محوطه های تاریخی 
 این اســتان، گفت: چند هفته پیش هم یک مورد مشــابه در »پاسارگاد« 

رخ داد که اصلاح شد.
فرونشست،  خشکســالی، برداشــت بی رویه آب برای اســتفاده مزارع و 
تغییرات اقلیمی در دهه های اخیر دشــت مرودشــت و نقش رستم را در 

معرض تهدید قرار داده است و این مکان به حفاظت اضطراری نیاز دارد.
نقش رستم با عنوان مجموعه آرامگاهی هخامنشی همراه با بنایی معروف 

به کعبه زرتشت در فاصله ۷ کیلومتری شمال غربی تختگاه تخت جمشید 
قرار دارد. در این مجموعه بزرگ تعداد ۲۳ اثر باســتانی همانند آرمگاه ها، 

بنای کعبه زرتشت، نقش برجسته ها و کتیبه ها وجود دارد.
این مجموعه بزرگ در حاشیه شــمالی شهر پارسه واقع شده است و از نظر 
 ارتباط فضایی و مکانی دو محوطه مهم باســتانی نقش رســتم و تختگاه

تخت جمشید از نظر کارکردی به هم وابسته و با هم مرتبط بوده است. 
شهر پارسه یک واحد شهری متشکل از بخش های مختلف از دوره عیلامی، 
هخامنشی، سلوکی، اشکانی، ساسانی و اسلامی بوده است که بازسازی این 
شهر تاریخی در محدوده حریم درجه یک تخت جمشید به استناد مدارک 

به جای مانده قابل تصور و درک است. 
چنین به نظر می آید که مرزهای این شــهر در محدوده حریم یک در اطراف 

صفه تا شمال به سمت نقش رستم و استخر منطبق باشد.
مجموعه نقش رســتم به اســتناد آثار مکتوب به جا مانده نظیر کتیبه های 
میخی دوره هخامنشی و خطوط باستانی دوره ساسانی در دوره هخامنشی، 
سلوکی، اشکانی و ساسانی همواره مورد اســتفاده و تکریم بوده است. در 
دوره هخامنشی ارتباط مجموعه آرامگاهی نقش رستم به عنوان بخش مهم 
و کارکردی شهر پارسه در حاشیه شــهر اما مرتبط با تختگاه تخت جمشید 
بوده است. سنت دفن پادشاهان درگذشته بر اساس آیین زرتشتی در این 

محل انجام می شد.

پنجشنبه  ۱ شهریور ۱۴۰۳ / ۱۷ صفر ۱۴۴۶ / ۲۲ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۶۱

مزایده سهام
6/1 شماره آگهی: 140303902002000219 شماره پرونده: 139804002003002542 
آگهی مزایده پرونده: 9802352 به موجب پرونده اجرائی کلاســه 9802352 به میزان 
9900 سهم با نام متعلق به هلدینگ ایثار که محل اقامت قانونی آدرس هلدینگ اصفهان 
فلکه فلسطین خ فلسطین ســاختمان حافظ ط اول پ 4- کدپستی: 8143995941 می 
باشد و برابر نامه وارده شــماره 140205002002025732- 1402/09/27 کل سهام 
متعلق به مدیون آقای سعید رجاء از هلدینگ ایثار اصفهان به میزان 99000 سهم با نام 
شرکت توقیف گردید و برابر نظریه کارشناس رسمی دادگستری جمعا ارزش اعلام شده 
به مبلغ 297/000/000 ریال ارزیابی گردیده که در قبال طلب خانم مرضیه کاهی بابت 
مهریه مندرج در سند 10610، تاریخ سند: 1374/11/04 ، دفترخانه ازدواج شماره 127 
و طلاق شماره 52 شهر اصفهان استان اصفهان، توقیف گردیده از ساعت 9 الی 12 روز 
یکشنبه مورخ 1403/6/18  در شــعبه مهریه اداره اجرای اسناد رسمی اصفهان واقع در 
اصفهان خیابان جی خیابان تالار  میدان هفت تیر شعبه مهریه اداره اجرای اسناد رسمی 
از طریق مزایده به فروش میرسد. مزایده از مبلغ 297/000/000 ریال شروع و به هر کس 
خریدار باشد به بالاترین قیمت پیشنهادی فروخته می شود. این آگهی یک مرتبه در سایت 
 سازمان ثبت اسناد و املاک کشور و روزنامه زاینده رود در تاریخ 1403/6/1 چاپ و منتشر 
 می گردد و درج در ســایت ســازمان به منزله انتشــار در روزنامه کثیرالانتشــار محلی 
می باشد لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب 
و یا حق اشــتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های 
مالیاتی و عوارض شــهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی  آن معلوم 
شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده است ضمن آنکه پس از مزایده در صورت وجود 
مازاد وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد به برنده مزایده مسترد می گردد. 

توضیحا جهت شرکت در جلســه مزایده ده درصد از مبلغ پایه مزایده را به حساب تمرکز 
وجوه سپرده اداره کل ثبت اسناد و املاک اصفهان و شناسه واریز )دریافت از حسابداری 
اداره اجرای اسناد رسمی اصفهان( بابت پرونده کلاســه فوق واریز و به همراه تقاضای 
کتبی و ارائه کارت شناسایی معتبر الزامی اســت. برنده مزایده مکلف است ما به التفاوت 
مبلغ فروش را ظرف مدت پنج روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و 
در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حســاب سپرده ثبت واریز نکند، مبلغ 
 مذکور قابل استرداد نبوده و به حســاب خزانه واریز خواهد شد. م الف: 1774504 

اکرم محمود صالحی رئیس اداره اجرای اسناد رسمی اصفهان 
تحدید حدود اختصاصي

6/2 شــماره نامــه : 140385602025006592-1403/05/24 چــون تحدید حدود 
ششدانگ یکباب ساختمان پلاک شماره 2005  فرعي از 17/560  واقع در رهنان بخش 
14 ثبت اصفهان که طبق پرونده ثبتي به نام  سمیه فدائی اشیانی فرزند رمضان نسبت به 
بیست حبه و سه هزار و ششصد و سی و شش- بیست هزار و نهصد و بیست و پنجم حبه 
مشاع و شریک  در جریان ثبت اســت به علت عدم حضور متقاضي ثبت به  عمل نیامده 
اینک بنا به دستور قســمت اخیراز ماده 15 قانون ثبت و بر طبق تقاضاي نامبرده تحدید 
حدود ملک مرقوم در روز سه شنبه مورخ 1403/6/27 ساعت 9 در محل شروع و به عمل 
خواهد آمد، لذا به موجب این آگهي به کلیه مالکین و مجاورین اخطار مي گردد که در روز و 
ساعت مقرر در محل حضور یابند. اعتراضات مجاورین و صاحبان املاک مطابق ماده 20 
قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدیدي تا 30 روز پذیرفته خواهد شد  و طبق 
تبصره 2 ماده واحده قانون تعیین تکلیف پرونده هاي معترضي ثبت معترض ظرف یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض به این اداره بایستي با تقدیم دادخواست به مراجع ذیصلاح قضایي 
 گواهي تقدیم دادخواست را اخذ و به این اداره تسلیم نماید. تاریخ انتشار: 1403/06/01 

م الف: 1771104  ابوالفضل شــهریاري نائیني مدیر واحــد ثبتي حوزه ثبت ملک 
غرب اصفهان

فقدان سند مالکیت
6/3 شــماره نامــه: 140385602024005389-1403/05/25 نظر به اینکه ســند 
مالکیت ششــدانگ پلاک ثبتی شــماره 964/0 واقع در بخش پنج اصفهان ذیل ثبت 
2529 در صفحه 227 دفتر املاک جلد 17 به نام الیزابت میکائیلیان )که شــماره چاپی 
آن در دفتر املاک قید نشــده(ثبت و صادر گردیده و پس از نقل و انتقالات مع الاواسطه 
 طی ســند شــماره 74266 مورخ 1356/03/19 دفترخانه اسناد رســمی 2 اصفهان به

 هایگاز گیراکس شیروانیان انتقال گردیده است ســپس خانم ملینه گیراکس شیروانیان 
با ارایه گواهی حصر وراثت شــماره 900/264/95 مورخ 1395/09/30 شــورای حل 
اختلاف مجتمع شــماره 6 تهران اعلام نموده که نامبرده فوت شده و ورثه حین الفوت 
 عبارتند از ولگا کریکووســکوم )همســر متوفی( و ملینه گیراکس شــیروانیان و خجو 
گیراکس شیروانیان )فرزندان( و  با ارائه درخواســت کتبی به شماره وارده 1403/4633 
مــورخ 1403/04/18 بــه انضمــام دو بــرگ استشــهادیه محلی که امضا شــهود 
 آن ذیل شــماره 31353 و رمــز تصدیــق 87561  مــورخ 1403/04/18 به گواهی
 دفترخانه 5 اصفهان رسیده است مدعی است که سند مالکیت آن به علت جابجایی مفقود 
گردیده است و درخواست صدور المثنای سند مالکیت ملک فوق را نموده است  لذا مراتب  
 به اســتناد تبصره یک اصلاحی ذیل ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی 
می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نســبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت 
نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن 
 ارائه اصل سند مالکیت یا ســند معامله به این اداره تسلیم و رســید اخذ نمائید تا مراتب
 صورت مجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف 

مدت مقرر اعتراضی نرســید یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه 
 نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1774709 

شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
اخطاریه باستناد ماده 149 قانون ثبت

6/4 شماره نامه: 140385602025006915- 1403/05/30 خانم رضوان خان تریاکی 
فرزند بمانعلی و مجهول المکان، چون بهاء اضافه مساحت 3/15 متر مربع مربوط به پلاک 
شماره 18/4187 واقع در بخش 14 ثبت اصفهان به شــما تعلق دارد و طبق سند شماره 
11522 مورخ 1381/04/19 دفترخانه 108 اصفهان ششدانگ پلاک فوق مع الواسطه به 
آقای ولی بادامی زاده فرزند محمد انتقال قطعی یافته و مالک فوق تقاضای خود را مبنی 
بر اصلاح سند مالکیت نسبت به اضافه مساحت پلاک مذکور تسلیم این واحد نموده و در 
اجرای ماده 149 قانون ثبت و تبصره ذیل آن درخواست پرداخت بهاء اضافه مساحت از 
طرف مالک مذکور تقاضا گردیده و متقاضی طی درخواست وارده به شماره 25009157 
مورخ 1403/05/30 اظهار داشته هیچگونه دسترسی به مالک رسمی )ذینفع( یا حیات و 
ممات وی یا ورثه آن ندارد و بهاء اضافه مساحت 3/15 متر مربع با توجه به ارزیابی نقشه 
بردار این واحد مبلغ 568615 ریال طی قبض شماره 048920 مورخ 1403/05/23 بانک 
ملی ایران شعبه مرکزی در حق شما تقویم و به حساب سپرده ادارت ثبت تودیع گردیده 
است. لذا بدین وســیله اخطار می گردد جهت اخذ بهاء اضافه مساحت به آدرس: دروازده 
دولت - ساختمان جهانما- کوچه سرلت اداره ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان مراجعه 
و وجه تودیعی را از صندوق ثبت دریافت داریــد عدم مراجعه برای دریافت وجه در مدتی 
زائد بر 10 سال از تاریخ اصلاح سند اعراض محسوب و وجه به حساب در آمد  اختصاصی 
ثبت واریز می شــود. م الف: 1775483 ابوالفضل شهریاری نائینی مدیر واحد ثبتی 

حوزه ثبت ملک غرب اصفهان

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان اصفهان مطرح کرد

تابلوی شیشه ای »نقش رستم« خُرد شد!شهر هنر اصفهان؛ طرحی که سال ها بر زمین مانده است 



 کارشناس اداره کل هواشناسی استان اصفهان می گوید از هفته دوم شهریور،
گرمای تابستانه از اصفهان کوچ می کند

تو را من چشم در راهم!
کارشناس اداره کل هواشناسی استان اصفهان گفت: انتظار داریم که از هفته دوم شهریورماه الگوهای 
تابستانه به مرور از اصفهان کوچ کنند. دیگر از گرمای پرتاب وتاب اصفهان که تا ۴۴درجه هم می رسید، 
خبری نخواهد بود. مینا معتمدی در گفت وگو با »ایسنا« بیان کرد: خیزش گرد و غبار تا اول شهریور 
ماه)امروز( در مناطق شرقی، شمالی و تا حدی مرکزی استان ادامه دارد. بر این اساس، هم استانی ها 
با مخاطراتی مانند آلودگی و کاهش کیفیت هوا و نیز کم شدن شعاع دید روبه رو خواهند شد. کارشناس 
هواشناسی استان اصفهان افزود: توصیه اکید می شود که افراد آسیب پذیر و گروه های حساس جامعه 
در خانه بمانند. بهتر اســت تمام افراد از ترددهای غیرضروری خودداری کنند. همچنین باید از پارک 
خودرو یا هرگونه فعالیت در کنار ساختمان های نیمه کاره و درختان فرسوده خودداری شود. معتمدی 
شرایط همرفت را نیز در پایان مرداد ماه و ابتدای شهریور ماه مهم دانست و یادآور شد: در حال حاضر، دما 
مقداری افت کرده است. این اختلاف دما بین سطح زمین و سطوح بالا باعث پیدایی شرایط همرفت یا 
صعود هوا می شود. او با تأمل در شرایط صعود هوا تبیین کرد: این صعود هوا در ساعت های عصر، شب 
و خصوصاً اوایل شب موجب رشد ابر، وزش باد و رعدوبرق می شود؛ بنابراین، شاید بارندگی نداشته 
باشیم، اما رعد و برق به ویژه در مناطق مرتفع و شــمالی و غربی رخ می دهد. از روز پنج شنبه)امروز( 
شرایط رگباری نیز مخصوصاً در جنوب استان دیده می شــود. کارشناس هواشناسی استان اصفهان 
تصریح کرد: مناطقی چون سمیرم، شــهرضا، دهاقان، زرین شهر و نقاط غربی در روز پنجشنبه به طور 
هم زمان با دو پدیده رگبار و رعد و برق روبه رو می شوند. روز پنجشنبه دمای اصفهان ثابت می ماند. از روز 
جمعه 2 شهریور ماه )فردا( به همین مقدار که کاهش داشته است، دوباره افزایش می یابد. معتمدی با 
تأمل در این نکته که میانگین هوا تا آخر هفته تغییر چندانی ندارد، افزود: انتظار داریم از هفته دوم شهریور 
ماه الگوهای تابستانه به مرور از اصفهان کوچ کنند. دیگر از گرمای پرتاب وتاب اصفهان که تا ۴۴درجه 

هم می رسید، خبری نخواهد بود.

مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان:

 بی مسئولیتی برخی نهادها باعث کمبود فضای آموزشی
در فولادشهر شده است

مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان گفت: بی مسئولیتی برخی نهادها در انجام تعهداتشان باعث 
کمبود فضای آموزشی در فولادشهر شده است.  

به گزارش »ایرنا«، محمدرضا ابراهیمی در جلسه مشترک شورای معاونان آموزش و پرورش اصفهان 
و فولادشهر افزود: حجم انبوه سازی در فولادشــهر جوابگوی فضای آموزشی این شهر نیست و باید 
برنامه ریزی دقیقی برای تأمین مدارس مورد نیاز این خطه انجام شود. وی اظهار کرد: در زمینه نیروی 
انسانی اگر جذب دانشجو معلم در فرهنگیان مانند سال های گذشته روال معمول خود را طی می کرد 
الان با چالش کمبود نیروی انســانی در آموزش و پرورش مواجه نبودیم. مدیرکل آموزش و پرورش 
استان اصفهان افزود: در سه ســال اخیر و در دولت سیزدهم طرح های خوبی در زمینه تأمین نیروی 
انسانی اجرا شــد و تا حد زیادی در ســال تحصیلی پیش رو معضل کمبود نیرو و کلاس های خالی 
نخواهیم داشت.  وی با اشاره به امتحانات نهایی سه پایه دهم، یازدهم و دوازدهم که برای نخستین 
بار در کشور اجرا شد، تصریح کرد: تأثیر معدل کتبی در ورود به دانشگاه از دیگر ایده های خوب دولت 
سیزدهم بود.  ابراهیمی با بیان اینکه  سال تحصیلی امسال را با کمترین چالش  آغاز خواهیم کرد، گفت: 

برای افزایش گرایش به رشته های هنرستانی و تجهیز اینگونه آموزشگاه ها باید برنامه ریزی شود.   
ناصر فتحی، مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان اصفهان نیز در این نشست با بیان گزارشی 
از ۹۰ پروژه  آموزشی در حال احداث در استان گفت: چهار مدرسه در فولادشهر در حال تکمیل است که 

2باب آن تا قبل از مهر و 2 باب دیگر در مهر به بهره برداری می رسد.

رئیسادارهحفظمحیطزیستسمیرم:اعمالمدیریتاصفهانبردامنهشمالیدنابهحفاظتپایدارآنکمکمیکند

فقط بخاطر »دنا«
رئیس اداره حفاظت محیط زیســت شهرستان ســمیرم گفت: اعمال 
مدیریت اســتان بر دامنه شــمالی دنا بدون آنکه حتی یک مترمربع از 
حوزه سرزمینی استان کهگیلویه و بویر احمد را دربرگیرد، به نفع حفاظت 
پایدار مجموعه دنا و طبیعت زاگرس خواهد بود. منطقه شــمالی دنا به 
نام »منطقه  شکارممنوع پادنا« مشهور و در شهرستان سمیرم در جنوب 
استان اصفهان واقع شده است که اردیبهشت امسال با مصوبه شورای 
عالی محیط زیست به »منطقه حفاظت شده« ارتقا یافت. مدیریت این 
منطقه که در دامنه شمالی و شرقی »پارک ملی دنا« قرار دارد، پیش تر 
در اختیار اداره کل حفاظت محیط زیست استان کهگلویه و بویراحمد بود 
و حالا با مصوبه شــورای عالی محیط زیست به حفاظت محیط زیست 
اســتان اصفهان واگذار شده اســت. رضا رضایی در گفت وگو با »ایرنا« 
افزود: با یک نگاه ملی و به دور از حواشی، ارتقای سطح حفاظت »منطقه 
شکار ممنوع پادنا« که در پهنه اصفهان واقع شده است به منطقه حفاظت 
شــده و اعمال مدیریت این اســتان، اقدام اساســی در جهت تقویت 
زیرســاخت ها و تکمیل حلقه های حفاظتی برای مجموعه دنا به دلیل 
ملاحظات بوم شناختی، اجتماعی و هم افزایی و مشارکت عمومی است. 
وی یادآور شد: منطقه شکار ممنوع پادنای سمیرم و برخی عرصه های 
آزاد پیرامونی آن با مســاحت ۳۵ هزار هکتار از زیســتگاه های بسیار با 
ارزش محسوب می شــود که ارتباط تنگاتنگی با پارک ملی دنا دارد به 
طوری که انواع حیات وحش جانوری حسب نیازهای زیستی در طول 
سال، مابین پارک ملی و این مناطق رفت و آمد می کنند. رضایی افزود: 
ارتقای سطح منطقه شــکار ممنوع پادنا به منطقه حفاظت شده، گامی 
اساسی در جهت حفاظت بخشی از زیست بوم زاگرس و یکی از الزامات 
حفاظت پایدار مجموعه پارک ملی و منطقه حفاظت شــده دناست. به 
گفته وی، ارتقای منطقه شــکار ممنوع پادنا به منطقه حفاظت شده، در 
دوره های گذشته نیز جزو برنامه های حفاظتی پیش بینی شده بوده اما 
به دلایل مختلف از جمله فرایند اخذ مجوزهای بین دستگاهی و مسائل 
مرتبط با مستثنیات، محقق نشد. رضایی افزود: سرانجام با پیگیری زیاد 
و همکاری های ارزشمند بین بخشی، ارتقای سطح حفاظت منطقه پادنا 
در سی و هشتمین جلسه شورای عالی حفاظت محیط زیست در دولت 
سیزدهم با حضور رئیس جمهور شهید و وزیران صمت و کشاورزی پس 
از سال ها انتظار به تصویب رسید که اقدامی حائز اهمیت و مهم در جهت 

توسعه پایدار منطقه محسوب می شود.

بخش شمالی دنا دچار مشکلات حفاظتی بود
رئیس اداره حفاظت محیط زیست ســمیرم خاطرنشان کرد: از ابتدای 

تأسیس مجموعه پارک ملی و منطقه حفاظت شده دنا که مدیریت آن بر 
عهده استان کهگیلویه و بویر احمد بود، بخش شمالی این مجموعه که به 
طور کامل در جغرافیای سیاسی و در داخل مرز استان اصفهان واقع شده 
اســت، به دلایل مختلف از جمله بُعد زیاد مسافت، بسته بودن »گردنه 
بیژن« طی فصول طولانی سرد سال، نبود تناسب و همسویی موقعیت 
جغرافیایــی منطقه و مدیریت در دو اســتان و در نتیجه احراز نشــدن 
مقبولیت اجتماعی، نبود نیروی کافی و زیرساخت های لازم و نداشتن 
پوشش حفاظتی مناســب، با ضعف های حفاظتی جدی روبه رو بوده 
است. وی افزود: منطقه پادنا در برابر تغییر کاربری ها، دست اندازی ها، 
شــکار غیرمجاز، تصرف اراضی، تخریب بســتر رودخانه ها، برداشــت 
غیرمجاز منابع طبیعی و آب، چرای بی رویه دام و همچنین گردشگری 
بی ضابطه بشدت آسیب پذیر بوده است. رضایی تأکید کرد: ساماندهی 
این وضعیت، پیشگیری از تخریب و دست اندازی و تقویت حفاظت از 
زیســت بوم دنا، مطالبه عمومی مردم و خواسته جدی مراجع قضایی 
و نظارتی از کلیه دســتگاه های اجرایی بوده و سازمان حفاظت محیط 
زیست و اداره کل استان از طرف شورای حفظ حقوق بیت المال اصفهان 
مکلف به ارتقای سطح حفاظت پادنا و پیگیری مدیریت بخش شمالی 

دنا واقع در جغرافیای اصفهان شده است.

نارضایتی اجتماعی به ضرر حفاظت پایدار دناست
رئیس اداره حفاظت محیط زیست سمیرم افزود: دلایلی همچون نبود 
امکان دسترسی استان همســایه یعنی کهگیلویه و بویراحمد به عمق 
اراضی اصفهان و محدودیت بودجه، نیرو و خودرو موجب شــد تا اداره 
کل حفاظت محیط زیست کهگیلویه و بویر احمد، در بازه زمانی سال های 
۱۳۸۹ تا ۱۴۰۰ در چهار نوبت به صورت رسمی و مکتوب یا در مصاحبه و 

جلسات متعددِ مشــترک، تقاضا کند که مدیریت و حفاظت آن بخش 
از دنا که اکنون به »دنای شــمالی« مشــهور و در اراضی اصفهان واقع 
شده است، به استان اصفهان محول شود. رضایی گفت: مردم بخش 
پادنای شهرستان ســمیرم و منطقه حفاظت شده در دامنه شمالی دنا 
برای پیگیری استعلام ها و دریافت خدمات زیست محیطی به منظور 
توسعه روستایی و کسب و کارها مجبور بودند با زحمات زیاد به استان 
کهگیلویه و بویراحمد و یاســوج مراجعه کنند و برعکس محیط بانان و 
همکاران زیست محیطی آن اســتان برای پیگیری پرونده های تخلف 
شــکار و صید یا »ســامانه عرفی چرا« ناظر به تابعیت قلمروی حوزه 
قضایی، به شهرســتان سمیرم در اســتان اصفهان مراجعه می کردند. 
وی افزود: چنین شــرایطی از ابتدا نارضایتــی اجتماعی زیادی را رقم 
زده که تبعات مستقیم و غیرمســتقیم آن به ضرر حفاظت پایدار تنوع 
زیستی دنا بوده اســت از این رو لازمه رفع چنین مشکلی و حرکت در 
جهت تقویت همکاری و هم افزایی مردم و مسئولان در حفظ و نگهداری 
دنا، تعیین تکلیف قانونی از ســوی ســازمان حفاظت محیط زیست 
برای اعمال مدیریت هر استان بر عرصه های واقع در حوزه جغرافیایی 
و استحفاظی خود بوده است. رضایی خاطرنشــان کرد: در سال های 
گذشته، خواسته عموم مردم شهرستان سمیرم، دستگاه های اجرایی، 
قضایی و شــوراهای اســلامی بخش پادنا بر این بوده که اگر به لحاظ 
موقعیت جغرافیایی، مدیریت دامنه شــمالی دنا به اصفهان واگذار و 
نیز ارتقای سطح منطقه پادنا و زیستگاه های با اهمیت مجاور آن انجام 
شود، حداکثر همراهی، هم افزایی و کمک را در جهت حفاظت از مجموعه 
دنا خواهند داشــت. رضایی تأکید کرد: بدون تردید با تحقق این مهم، 
سرمایه بزرگ اجتماعی مردم و مشارکت در حفاظت منطقه پادنا به طور 
شایسته احیا و تقویت خواهد شد. به گزارش »ایرنا«، مصوبه واگذاری 
منطقه شکار ممنوع پادنا به اســتان اصفهان و جدایی آن از کهگیلویه و 
بویراحمد در اردیبهشت امسال در شورای عالی محیط زیست به ریاست 
رئیس جمهور شهید به تصویب رسید. این منطقه که در مجاورت پارک 
ملی دنا قرار دارد، بخشــی از آن در مرز اســتان کهگیلویه و بویراحمد و 
بخش دیگری از آن در اســتان اصفهان واقع است. این منطقه از سال 
۱۳۶۹ تاکنون توســط اداره کل محیط زیســت کهگیلویــه و بویراحمد 
حفاظت می شــده اســت اما طبق این مصوبه مدیریت آن هم اکنون 
به استان اصفهان واگذار می شــود. پس از مطرح شدن این مصوبه در 
رسانه و فضای مجازی، حواشی زیادی پیرامون آن شکل گرفته است 
و مسئولان حفاظت محیط زیست اســتان کهگلویه و بویر احمد به این 

مصوبه معترض هستند.

اخبار جامعه

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان گفت: 
قطعی های برق خارج از برنامه مشکلات گسترده ای 

ایجاد کرده است
منصور شیشــه فروش، مدیــرکل مدیریت بحران 
اســتانداری اصفهان، در گفت وگو با »خبرآنلاین« 
اظهارکــرد:  قطعی های برق بدون اطلاع رســانی و 
خارج از برنامــه در هفته های اخیــر منجر به بروز 

مشکلات گسترده ای شده است.
وی گفت: با وجود پیگیری های مــداوم مدیریت 
استان، شــرکت توانیر هنوز برنامه مشخصی برای 

قطع برق اعلام نکرده است.
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان تأکید 
کرد: این وضعیت باعث خسارات جدی به وسایل 
الکترونیکی، ایجاد اختلالات ترافیکی، آســیب به 
واحدهــای تولیدی و کشــاورزی، و وقوع حوادثی 
نظیر محبوس شــدن افراد در آسانســورها شــده 
است. همچنین، خســاراتی به صنوف و نانوایی ها 
گزارش شده است. وی اضافه کرد: مدیریت استان 
در حال تلاش است تا وزارت نیرو را متقاعد کند که 
برنامه ریزی و اطلاع رسانی بهتری برای قطعی های 

برق داشته باشد تا از بروز مشکلات بیشتر جلوگیری 
شود.

شیشــه فروش همچنین هشــدار داد که با وجود 
کاهش دما، شــرایط جوی همچنــان تحت تأثیر 
تندبادهای محلی و گرد و غبار قرار دارد و هشــدار 

سطح زرد هواشناسی فعال است.

معاون توسعه مشارکت های مردمی کمیته امداد 
امام خمینی)ره( استان اصفهان از توزیع بیش از 
2۴ هزار بسته معیشــتی بین خانواده های تحت 

حمایت کمیته امداد خبر داد.
علــی اخلاقــی در گفت وگو بــا »ایمنا« بــا بیان 
اینکه خیــران در تمــام صحنه هــای زندگی خود 
با الهام از رهبران آســمانی می کوشــند تا باری از 
دوش نیازمنــدان بردارنــد، اظهار کــرد: از ابتدای 
ماه محرم تاکنون با مســاعدت خیــران در اجرای 

پویش اطعام و احســان حسینی بیش از 2۴ هزار 
و۵۰۰ بســته معیشــتی و ۱۳۶ هزار پــرس غذای 
گرم، بــه خانواده های تحت حمایــت و نیازمندان 
خدمت رسانی شــده است. وی با اشــاره به اینکه 
رفتار امام حســین )ع( بهترین الگوی شایســته 
برای خدمت رســانی در جامعه امروز است، افزود: 
نیکوکاران در ایام سوگواری اباعبدا... الحسین )ع( 
به تأسی از سیره ایشان و ائمه اطهار )ع(، با اهدای 
بســته های معیشتی به ارزشــی بالغ بر ۸ میلیارد 
تومان و طبخ و توزیع غذای گرم به مبلغ ۱۱۴ میلیارد 
تومان، به سفره خانوارهای تحت حمایت این نهاد 

و نیازمندان برکت بخشیدند.
معاون توسعه مشارکت های مردمی کمیته امداد 

امام خمینی )ره( استان اصفهان بر همکاری مراکز 
نیکوکاری در اجرای پویش اطعام و احسان حسینی 
تأکید و تصریح کرد: در سال جاری نیز ۳۷۰ مراکز 
نیکوکاری با مشــارکت مردم خیراندیش، در تهیه 
بسته های معیشتی و طبخ و توزیع غذای گرم بین 

نیازمندان همکاری مؤثری داشتند.
اخلاقی ادامه روند اجرای پویش اطعام و احسان 
حســینی را تا پایان مــاه صفر اعلام کــرد و گفت: 
عموم هم اســتانی ها می توانند عــلاوه بر مراجعه 
 حضوری به دفاتر و مراکز نیکوکاری کمیته امداد، با 
شماره گیری #۱*۰۳۱*۸۸۷۷* یا واریز به شماره 
کارت ۶۰۶۳۷۳۷۰۰۰۰۰2۵۰۹ نــذورات خــود را به 

نیازمندان واقعی اهدا کنند.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان: شرکت توانیر هنوز برنامه مشخصی اعلام نکرد

بحرانی به نام قطعی برقِ بی  برنامه در اصفهان 

توزیع بیش از ۲۴ هزار بسته معیشتی بین خانواده های 
تحت حمایت کمیته امداد در اصفهان

مدارس اصفهان معلق در بحران »فرونشست«

مسئولان: بودجه نداریم!
پدیده فرونشست زمین یکی از مسائل جدی در اســتان اصفهان است که به شدت بر زیرساخت های 
 مختلف، از جمله مدارس، تأثیر گذاشــته است و مســئولان از عدم تخصیص بودجه درخواستی خبر 
می دهند.  به گزارش »خبرآنلاین«، این پدیده خطرناک، منجر به آسیب های قابل توجهی به ۴۰ مدرسه 
در شهرستان های برخوار، شاهین شهر و نواحی ۴ و ۵ کلان شــهر اصفهان شده است که این آسیب ها 
شامل ترک های ســاختاری و تغییرات در زیرساخت های بنا می شــود. این وضعیت نه تنها بر ایمنی 
دانش آموزان تأثیر نهاده، بلکه بر کیفیت آموزشی نیز تأثیر منفی داشته است. در استان اصفهان، بیش 
از ۳۷۰ هزار دانش آموز در مقاطع مختلف تحصیلی مشغول به تحصیل هستند، با آسیب به ۴۰ مدرسه، 
بیش از ۱۰ هزار دانش آموز به طور مستقیم تحت تأثیر این بحران قرار گرفته اند.  این تعداد دانش آموزان 
در مناطقی که مدارس آسیب دیده قرار دارند، با مشکلات جدی در دسترسی به آموزش و ادامه تحصیل 
روبه رو هستند. مدارس آســیب دیده به دلیل فرونشست زمین، با مشکلاتی نظیر ترک های عمیق در 

دیوارها، تغییرات در ساختار بنا و افت کیفیت زیرساخت ها مواجه شده اند. 

اعتبارات عمرانی عملیاتی نشده است
محمدرضا ابراهیمی، مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان، به کمبود بودجه برای ترمیم و بازسازی 
مدارس آسیب دیده اشاره کرده است. اعتبارات تخصیص یافته هنوز به طور کامل عملیاتی نشده است و 
این موضوع باعث تأخیر در پروژه های تعمیر و بازسازی شده است. در حال حاضر، دولت به استفاده از 
ظرفیت خیرین و مولدسازی به عنوان راهکارهایی برای تأمین منابع مالی متکی شده است. مولدسازی، 
که به معنای تجاری سازی خدمات عمومی و استفاده از ظرفیت های خصوصی برای تأمین هزینه های 
خدمات اجتماعی است، ممکن اســت به کاهش بار مالی دولت کمک کند اما این روش می تواند به 
افزایش فشــار بر خیرین و نهادهای خصوصی و ایجاد نابرابری های جدید منجر شــود. در حالی که 
مولدسازی می تواند به تأمین منابع مالی کمک کند، مشکلاتی نظیر کاهش کیفیت خدمات عمومی و 
نابرابری های جدید نیز ممکن است به وجود آید. وابستگی به خیرین به طور مداوم نمی تواند به عنوان 
راه حلی پایدار برای تأمین مالی پروژه های عمومی در نظر گرفته شــود. به گفته سعید حسینی، استاد 
مهندسی عمران و متخصص در مدیریت منابع آب، فرونشست زمین به ویژه در مناطق شهری می تواند 
به شکل گیری ترک ها و آسیب های ساختاری در بناهای عمومی منجر شود. این پدیده در استان اصفهان 
به دلیل برداشت های بی رویه از منابع آب زیرزمینی و همچنین مدیریت نامناسب منابع آبی تشدید شده 
است. از طرف دیگر، ناصر زارع، متخصص در حوزه مدیریت بحران، معتقد است: در مواجهه با بحران های 
ناشی از فرونشست، علاوه بر تأمین منابع مالی و فنی، نیاز به برنامه ریزی دقیق و مداوم برای کاهش 
آسیب های احتمالی بسیار حائز اهمیت است. استفاده از روش های نوین در پایش و پیش بینی تغییرات 

ساختاری می تواند به کاهش آسیب های ناشی از فرونشست کمک کند.

نیاز به تأمین بودجه فوری برای ترمیم مدارس اصفهان 
وی تأکید می کند: برای حل بحران فعلی، تأمین بودجه فوری و کافی برای ترمیم و بازسازی مدارس 
آسیب دیده ضروری است. دولت باید تخصیص بودجه به استان اصفهان را در اولویت قرار دهد و اطمینان 
حاصل کند که اعتبارات مورد نیاز به طور سریع و مؤثر عملیاتی می شود. همچین، برای پیشگیری از بروز 
بحران های مشابه در آینده، نیاز به برنامه ریزی بلندمدت و استراتژیک برای مدیریت منابع آب و مقابله 
با پدیده فرونشست وجود دارد. این برنامه ها باید شــامل نظارت مستمر بر وضعیت منابع آب، اتخاذ 
سیاست های پایدار در مدیریت آب، و اجرای پروژه های حفاظتی برای کاهش اثرات منفی فرونشست 
باشد. پدیده فرونشســت زمین در اســتان اصفهان به ویژه بر روی مدارس این استان تأثیرات جدی 
و قابل توجهی داشته است. کمبود بودجه و وابســتگی به خیرین و مولدسازی به عنوان چالش های 
اصلی در این زمینه شناخته می شود. تأمین بودجه کافی، همکاری مؤثر با بخش خصوصی و خیرین، و 
برنامه ریزی بلندمدت برای مدیریت منابع آب می تواند به کاهش اثرات منفی فرونشست و حفاظت از 

زیرساخت های آموزشی کمک کند. 

خبر روزگزارش روز

رئیس کل دادگستری استان 
اصفهان:

عمر پرونده های قضایی 
مسن اصفهان به ۴ سال 

کاهش می یابد
رئیس کل دادگســتری استان اصفهان گفت: 
تلاش می شود عمر پرونده های مسن دستگاه 
قضایی استان مطابق برنامه های ترسیم شده 

تا پایان امسال از 2۵ به ۴ سال کاهش یابد. 
به گزارش »ایرنا«، حجت الاسلام والمسلمین 
اسدا... جعفری در نشســت تشریح عملکرد 
دستگاه قضایی اســتان اصفهان با بیان اینکه 
در مرحله دوم اجــرای این طرح، تکلیف همه 
پرونده های مسن از سال ۱۳۹۷ تا ۱۴۰۰ تعیین 
می شــود، افزود: به پرونده ای مســن گفته 
می شود که بیش از یکســال از تاریخ آخرین 
ورود آن به شــعبه گذشته باشــد. وی اظهار 
کرد: با توجه به ضرورت رفع اطاله دادرســی و 
تعیین تکلیف پرونده های مســن و به منظور 
اجرای سیاست های سند تحول قوه قضاییه 
و موافقت نامــه اجرایــی برنامه های ســال 
۱۴۰2 دادگستری اســتان اصفهان، شیوه نامه 
رســیدگی به پرونده های مســن تدوین شد. 
حجت الاسلام جعفری گفت: مرحله اول این 
طرح از تیر ۱۴۰۱ تا 2۹ اسفند ۱۴۰2 اجرا شد و 
همه پرونده های مانده از سال ۱۳۷۵ تا پایان 
۱۳۹۶ که در مجموع ۱۴۳۶ فقــره بود، به طور 

کامل رسیدگی شد. 
رئیــس کل دادگســتری اســتان اصفهــان 
خاطرنشــان کرد: مرحله ســوم این طرح از 
فروردیــن ۱۴۰۴ آغاز می شــود و براســاس 
برنامه ریزی انجام شــده تا پایان سال آینده 
همه پرونده هــای وارده از ســال های ۱۴۰۱ و 
۱۴۰2 رسیدگی خواهد شد که درصورت تحقق 
آن، موضوع اطاله دادرسی در استان اصفهان 
رفع می شود. حجت الاســلام جعفری کمبود 
نیروی قضایی، تأخیر در ارائه نظریه کارشناس 
یا نیابت، منوط بودن اتخاذ تصمیم در پرونده 
دیگر، مطالبه پرونده از شعبه های دیگر یا سایر 
موارد مشــابه در اصفهان و خارج از استان را از 
جمله دلایل اطاله رســیدگی به یک پرونده و 

مسن شدن آن دانست.

فرمانده انتظامی شهرســتان اصفهان گفت: مرحله جدیــدی از طرح امنیت 
 محله محور با دســتگیری 2۶ ســارق در 2۴ ساعت گذشــته)منتهی به روز 

سه شنبه( اجرا شد.
به گزارش »ایسنا«، سرهنگ حسین بســاطی اظهار کرد: مأموران انتظامی 
کلانتری های تابعه با اقدامات هوشــمندانه پلیســی و ضمــن هماهنگی با 
مرجع قضایی به بازداشت این 2۶ مجرم سابقه دار موفق شدند. شناسایی و 
دستگیری این افراد با اجرای چندین عملیات ضربتی و منسجم محقق شد. 
او ادامه داد: کشف ۱۸ دستگاه خودرو و ۵ دســتگاه موتورسیکلت مسروقه، 
کشــف ۱۳ فقره ســرقت از اماکن و منازل، همچنین ۱۱ فقــره از دیگر انواع 

سرقت ها جزئی از دستاوردهای طرح اخیر است. 

فرمانده انتظامی شهرستان اصفهان خاطرنشــان کرد: سارقان در تحقیقات 
اولیه به ۴۷ مورد از انواع دزدی اعتراف کرده انــد.  وی افزود: هم اکنون برای 
تمامی مجرمان پرونده تشــکیل و با هدف اجرای اقدامات قانونی به مراجع 

قضایی تحویل داده ایم.

پلیس اصفهان ۲۶ سارق را در یک روز دستگیر کرد

پنجشنبه  ۱ شهریور ۱۴۰۳ / ۱۷ صفر ۱۴۴۶ / ۲۲ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۶۱



فیفا برای تب و تاب بخشیدن به جام جهانی 2024 و فروش هرچه سریع تر بلیت های این رقابت ها، از سوپراستارهایی نام برد که قرار است در آوردگاه جهانی به 
میدان بروند و در بین آن ها نام ستاره ایرانی چشم نوازی می کند. به گزارش »ورزش سه«، طرفداران فوتسال از سرتاسر جهان اکنون می توانند به لطف فرصت 
انحصاری ارائه شده توسط visa یک شریک جهانی fifa بلیت های جام جهانی فوتسال 2024 ازبکستان را خریداری کنند. در حالی قهرمانان جدید جهان قرار 
است 6 اکتبر در تاشکند تاج گذاری کنند که سوپراستارهایی در پیراهن های مختلف و هنرنمایی های متفاوت در این رقابت ها نبض مسابقات را همانند یک استاد 
کنترل می کنند. فیفا از فوق ستاره های فوتسال جهان به عنوان سوپراستارهای این رقابت ها برای فروش انحصاری تبلیغ کرده است که نام حسین طیبی، ستاره 
تیم ملی ایران و بازیکن گهر زمین سیرجان در میان آنها چشم نوازی می کند. سوپراستارهایی که فیفا از درخشش آن ها برای تبلیغ جام جهانی 2024 وام گرفته 
است، چهره های الهام بخشی همچون آدولفیتو، ال مسرار، پیتو، تاینان، حسین طیبی و زیکی که قرار است در این مسابقه شرکت و هنرنمایی کنند. گفتنی است 
طیبی جام ملت های آسیا را به علت مصدومیت از دســت داد و حالا انگیزه های ویژه ای برای جام جهانی دارد. شایان ذکر است که سایت رسمی فیفا در آستانه 
بازی های جام جهانی فوتسال 2024 ازبکستان، اسامی بازی های پرگل ادوار جام جهانی فوتسال را نیز اعلام کرد که نام تیم ملی کشورمان در آن لیست قرار دارد.

تیم های ملی آذربایجان، برزیل، کاستاریکا، کوبا، گواتمالا، جمهوری اســلامی ایران )ایران 10- 6 پاراگوئه )1992((، موزامبیک، پاناما، پاراگوئه، روسیه، جزایر 
سلیمان، تایلند و ازبکستان پرگل ترین بازی های ادوار جام جهانی فوتسال را رقم زدند.

ستاره ایرانی در میان سوپراستارهای جام جهانی 

موراتا بهترین خرید این فصل سری A بود!
آنتونیو کاسانو، بازیکن سابق میلان، معتقد است آلوارو موراتا یکی  از بهترین خریدهای آث میلان 
 A در چند سال اخیر است. به گزارش »ورزش سه«، آث میلان در هفته نخست فصل جدید سری
با تســاوی پرگل 2-2 مقابل تورینو در خانه متوقف شد تا فصل جدید را با از دست دادن 2 امتیاز 
حساس آغاز کند. گل نخست روسونری در این دیدار توسط آلوارو موراتا خرید این فصل مشکی 
و قرمزها به ثمر رسید. مهاجم سابق اتلتیکو با وجود آنکه در ترکیب اصلی نبود و به عنوان جانشین 
وارد میدان شد موفق شد اول تیمش را در دقیقه ۸9 به ثمر برســاند تا مقدمات بازگشت میلان 
مقابل تورینو را فراهم سازد. با وجود گلزنی او در نخستین بازی اما در خصوص عملکرد احتمالی 
آلوارو موراتا با پیراهن میلان پیش بینی های متفاوتی صورت گرفته اســت . با وجود این، آنتونیو 
کاسانو ستاره سال های نه چندان دور میلان و تیم ملی ایتالیا معتقد است کاسانو یکی از بهترین 
خریدهای چندسال اخیر میلان بوده است. آنتونیو کاسانو درباره آلوارو موراتا معتقد است: »او با 
وجود آنکه تمرینات زیادی با تیم انجام نداده و تازه اضافه شــده است، در نخستین بازی گلزنی 
کرد و این نکته بسیار مثبتی به حســاب می آید. از نظر من او یکی از بهترین خریدهای چندسال 
اخیر میلان و البته بمب نقل و انتقالات این فصل سری A بود.« آنتونیو کاسانو خودش به عنوان  
بازیکن ۳۳ بازی در سری A با پیراهن میلان انجام داد و موفق به زدن ۷ گل نیز شد. او مستقیماً 
از میلان راهی اینتر شد و با پیراهن آبی و مشکی ها نیز در 2۸ بازی موفق به زدن ۷ گل در بالاترین 

سطح مسابقات فوتبال ایتالیا شد.

موافقت حریف سرخابی ها با جدایی مانه
النصر تحت شرایط خاصی، حاضر به جدایی سادیو مانه و عبدالاله العمری شده است. به گزارش 
»ورزش سه«، باشگاه فوتبال النصر عربستان با خروج دو نفر از مهم ترین بازیکنان خود در جریان 
بازار نقل و انتقالات تابســتانی کنونی موافقت کرده اســت. طبق گــزارش روزنامه »الریاضیه«، 
مدیریت باشگاه النصر با انتقال عبدالإله العمری و سادیو مانه به تیم الاتحاد موافقت کرده است. 
مدیریت النصر تنها شرط گذاشــته که الاتحاد تمامی حقوق این دو بازیکن را در طول دوره  قرضی 
به عهده بگیرد. باشگاه الاتحاد باید شرایط باشگاه النصر را بررسی کرده و سپس به این درخواست 
تیم »العالمی« پاسخ دهد. باشــگاه النصر در روزهای اخیر نتوانست قهرمانی در جام سوپرجام 
عربستان را کسب کند و مقابل الهلال شکست خورد. النصر در هفته  اول از رقابت های لیگ روشن 
فوتبال، به مصاف تیم الرائد خواهد رفــت. این تیم در لیگ نخبگان نیز بایــد در ایران به مصاف 

استقلال و پرسپولیس برود.

آژاکس دست از سر ستاره یونایتد برنمی دارد
احتمال جدایی کریستین اریکســن و پیوستنش به تیم ســابقش یعنی آژاکس وجود دارد. به 
گزارش »ورزش سه«، کریستین اریکسن هافبک دانمارکی منچســتر یونایتد در دیدار نخست 
شیاطین ســرخ در فصل جدید 90 دقیقه روی نیمکت نشست و فرصت حضور در رزمین از سوی 
اریک تن هاخ را پیدا نکرد. این هافبک ۳2 ساله حدود سه هفته پیش به چند تیم خواهان خود 
از جمله آژاکس پاسخ منفی داد و اعلام کرد علاقه مند به ماندن در جمع قرمزهای شهد منچستر  
است. با این حال گفته می شود کریستین اریکســن بعد از نیمکت نشینی در دیدار مقابل فولام، 
بدش نمی آید به تیمی  برود که بیشــتر فرصت بازی پیدا کند هرچند حاضر است تا نیم فصل نیز 
با وجود همین شرایط در منچستر ادامه دهد تا با پیشنهادات بهتری مواجه شود. در همین راستا 
طبق گزارش تلگراف، در حال حاضر یکی از تیم های خواهان جذب کریســتین اریکسن باشگاه 
سابق او یعنی آژاکس هلند اســت. گفته می شــود منچســتر برای فروش او پنج میلیون پوند 
درخواست کرده کرده است. کریستین اریکسن طی ســال های 2010 تا 201۳ در 11۳ بازی برای 

آژاکس به میدان رفته بود و موفق به زدن 2۵ گل با پیراهن این تیم نیز شده بود.

 فردا شب  و در هفته دوم لیگ 24؛ طلایی پوشان در خرم آباد و سبزپوشان در مشهد

جدال اصفهانی ها با رقبا، دور از خانه

ذوب آهن هم به خانه به دوشان لیگ 24 اضافه شد. امشب و فردا شب 16 تیم  مرضیه غفاریان
 حاضر در لیگ برتــر در حالی در هفتــه دوم این بازی ها در برابــر رقبای خود 
صف آرایی  خواهند کرد که باوجود حضور دو نماینده از اصفهان در این مســابقات هیچیک از رقابت ها قرار 
نیست در نصف جهان برگزار شود. علیرغم اینکه سبزپوشان اصفهانی طبق برنامه فردا شب میزبان هوادار 
خواهند بود اما در اتفاقی بی سابقه قرار است شاگردان ربیعی در مشهد پذیرای مهمان تهرانی خود باشند. 
پیش از شروع لیگ با توجه به ناآماده بودن ورزشگاه های آزادی و نقش جهان خبر رسید که سه مدعی لیگ 
در این فصل برای میزبانی از رقبای خود مجبور به کوچ به ورزشگاه و حتی شهرهای دیگر خواهند شد اما در 
این میان میزبانی تیم ملی فوتبال ایران از قرقیزســتان در فولادشهر، گاندوها را هم به فهرست آوارگان این 
لیگ 24 حداقل در هفته های ابتدایی افزود. با این تفاسیر ســپاهان فردا در خرم آباد مهمان تیم تازه وارد 
خیبر خواهد بود و ذوب آهن هم علیرغم برخورداری از امتیاز میزبانی باید راهی مشــهد شود تا در ورزشگاه 

امام رضا)ع( پذیرای رقیب تهرانی خود باشد. 

ذوب آهن و رویارویی با مهمانی شکست ناپذیر
ذوب آهن هفته اول در اراک مهمان پرســپولیس یکی از خانه به دوشان لیگ بیست و چهارم بود و حالا در 
هفته دوم به لیست خانه به دوشان این رقابت ها اضافه شــده است. ذوب آهن در حالی که باید فردا شب 
در فولادشهر و در حضور طرفدارانش به مصاف هوادار می رفت راهی مشهد شده تا در ورزشگاه امام رضا)ع( 
میزبان تیم تهرانی باشد؛ تیمی که ســکانداری آن در فصل جاری در اختیار سرمربی ای است که به واسطه 
بازی برای پدیده و مربیگری در همین تیم مشهدی نسبت به همتای خود در تیم اصفهانی آشنایی بیشتری 

با این ورزشگاه دارد. مهدی رحمتی که پیش از شروع لیگ بیستم همزمان با آویختن دستکش هایش ردای 
مربیگری پدیده مشهد را به تن کرد و هدایت این تیم را در ورزشگاه امام رضا)ع( برعهده داشت فرداشب برای 
بار دیگر و این بار در قامت سرمربی هوادار به این استادیوم بازخواهد گشت تا مهمان سبزپوشان اصفهانی 
باشد! این در حالی است که شاگردان این سرمربی جوان در هفته پیش و در شروع این رقابت ها در خانه خود 
مغلوب تیم تازه وارد لیگ شدند. هوادار با توجه به شکست یک بر صفر در هفته اول و در استادیوم شهر قدس 
در مصاف با خیبر خرم آباد در رده چهاردهم جدول  لیگ 24 قرار گرفته و برای بهبود جایگاه خود باید از سد 
گاندوها بگذرد. اما در سوی دیگر میدان، محمد ربیعی در هفته گذشته موفق شد با شاگردان سبزپوش خود، 
مدافع عنوان قهرمانی را در اراک متوقف کند. گاندوها که با کسب این تک امتیاز خارج از خانه در پایان هفته 
اول در رده هشتم جدول قرار گرفتند و برای اینکه به جمع بالانشین ها بپیوندند فردا شب انگیزه مضاعفی 

برای کسب هر ۳ امتیاز بازی خانگی)!( خود دارند.
علاوه بر اینها با توجه به اینکه ذوبی ها در  پنج تقابل اخیر خود با هوادار هرگز طعم پیروزی را نچشیده اند می 
توانند با غلبه بر شاگردان رحمتی طلسم شکست ناپذیری این تیم تهرانی در مصاف با سبزپوشان اصفهانی را 
هم در مشهد بشکنند. ذوب آهن اگرچه با توجه به بودجه کم باشگاه درنقل و انتقالات موفق به جذب ستاره 

های لیگ نشد اما با به خدمت در آوردن چند مدافع توانمند سد دفاعی اش را مستحکم تر کرده است. 
مهره های دفاعی ذوب آهن در بازی هفته پیش مقابل پرسپولیس سربلند بیرون آمدند و تنها یکبار تسلیم 
حریف تا بن دندان مسلح خود شدند. از اینها گذشــته گاندوها با به ثمر رساندن سریع ترین گل لیگ 24 تا 
به اینجای کار نشان داده اند برای فروریختن سنگر رقبا نیز برنامه دارند. مجید علیاری، زننده نخستین گل 
لیگ و تک گل ذوبی ها تا به اینجای بازی ها، در آخرین تقابل گاندوها با هوادار هم موفق به گشودن سنگر 
این تیم تهرانی شده بود، ضمن اینکه در همین بازی در دور برگشت لیگ 2۳ محمد قریشی)نخستین گلساز 
ذوب آهن و لیگ 24( نیز روی ارسال زیبای گریگول چابرادزه از روی نقطه کرنر با ضربه سر تماشایی خود 
نامش را بین گلزنان آن دیدار ثبت کرد. پربیراه نیست اگرمدعی شویم این سه بازیکن که نشان داده اند راه 
نفوذ به دروازه هوادار را بلدند می توانند در بازی فردا شــب و فرسنگ ها آن سو تر از اصفهان برگ برنده تیم 

اصفهانی در برابر مهمان تهرانی خود باشند.

سپاهان  و اندیشه عبور از سد دومین تیم تازه وارد لیگ 
دیگر نماینده خانه به دوش اصفهان در هفته های آینده لیگ 24 علیرغم بازی در هفته اول در نقش جهان 
در هفته دوم باید خارج از خانه در برابر رقیبش صف آرایی کند، البته ســپاهان در این بازی میزبان نیست. 
جالب آنجاست که سپاهان فرداشب باید به مصاف تیمی برود که درهفته اول موفق شده از سد حریف فردا 
شب ذوب آهن بگذرد. خیبر در حالی جمعه شب برای اولین بار در رقابت های لیگ برتر در لر آره نا و در حضور 
طرفدارانش به میدان خواهد رفت که تجربه شیرین کسب ۳ امتیاز خارج از خانه در نخستین دیدار این تیم 
در بالاترین سطح رقابت های فوتبال باشگاهی ایران نیروی محرکه شــاگردان رضا مهاجری در مصاف با 
طلایی پوشان اصفهانی خواهد بود. سرمربی با تجربه خیبری ها که پیش از این با در اختیار داشتن سکان 
هدایت تیم هایی چون ماشین سازی و  نساجی هم به مصاف سپاهان رفته درباره برتری تیم تازه وارد خود 
در هفته اول گفته »با یک گل بهار نمی شود« اما مهاجری از شکست دادن مدعی اصفهانی لیگ ناامید نیست 

و با اذعان به اینکه حریف فردا شب آنها تیم قدری است تأکید کرده که »همه ما به امید زنده هستیم، ما برای 
خودمان رؤیاهایی داریم که دوست داریم به واقعیت تبدیل شود«.

با این تفاسیر شــاگردان ژوزه  که با توجه به برتری ۳ بر یک هفته گذشــته خود موفق شدند نامشان را به 
عنوان اولین صدرنشین لیگ 24 ثبت کنند برای اینکه تا هفته پایانی این رقابت ها نیز از صدر به ذیل نیایند 
محکوم به غلبه بر همه حریفان خود هســتند. سپاهان اگر می خواهد طلســم 10 ساله اش در  کسب جام 
قهرمانی لیگ برتر را در پایان این فصل بشــکند نباید »رؤیاپردازی« تیم هایی چون خیبر را دستکم بگیرد 
و الا هیچ بعید نیست که فردا شب خاطره تلخ شکست طلایی پوشــان در آخرین دیدار نیم فصل نخست 
 لیگ 2۳ تکرار شود. جایی که طلایی پوشان اصفهانی که برای باقی ماندن در کورس قهرمانی نیاز مبرمی به
 ۳ امتیاز دیدار هفته 1۵ داشتند اما در قزوین و در عین ناباوری نتیجه را به مهمان تازه وارد خود واگذار کردند.

طلایی پوشان اصفهانی در فصل جدید با چهره ای جدید وارد کارزار لیگ شده اند. مورایس در بازار تابستانی 
دست به تغییرات گسترده ای در ترکیب تیمش زده است. این سرمربی پرتغالی برخی ستاره های نامی و 

با تجربه خود را به خواست خود و یا به اجبار از دست داده و مهره های جوانی را جایگزین آنها کرده است.
باید منتظر ماند و دید ســپاهان جوان که در هفته پیش در نقش جهان موفق شد مهمان تازه وارد خود را با 
اقتدار شکست دهد فردا شــب و در خرم آباد نیز می تواند از سد دیگر تیم تازه وارد لیگ بگذرد؟ سپاهان در 
چند روز گذشته با جذب بازیکنی که سابقه کاپیتانی تیم ملی فرانســه و حضور در تیم هایی نظیر سویا، رم، 
استوک ســیتی، بلکبرن و رنس را در کارنامه اش دارد بمب نقل و انتقالاتی لیگ 24 را در درب ورودی این 
باشگاه اصفهانی منفجر کرده است، آیا »انزونزی« در بازی فردا شب در ترکیب مورایس قرار خواهد گرفت 

و در این بازی و در فصل جاری برگ برنده سپاهان خواهد شد؟

خبر روز

سپاهان در اراک میزبانی 
می کند

باشگاه سپاهان در هفته ســوم رقابت های 
لیگ برتر بــه اراک می رود و از شــمس آذر 
قزوین در ورزشگاه امام خمینی)ره( میزبانی 

خواهد کرد.
به گزارش »ورزش  سه«، در حالی که استقلال 
و پرسپولیس این روزها خانه به دوش های 
بزرگ لیگ بیست و چهارم هستند، سپاهان 
هم به جمع این دو باشگاه مدعی اضافه شد 
و عملیات تعویض چمن نقش جهان از روز 

سه شنبه آغاز شد.
سپاهان پس از میزبانی مقابل شباب الاهلی 
که با شکســت مورایس و شاگردانش تمام 
شد و خاطره بســیار بدی هم از چمن نقش 
جهان در ذهن ها ماند، به اجبار در ورزشــگاه 
نقش جهــان افتتاحیه لیگ برتــر را مقابل 
چادرملو برگزار کرد و سپس بلافاصله فرایند 
تعویض چمن در دستور کار مدیران باشگاه 
قرار گرفت. مدیران باشگاه سپاهان در ابتدا 
قصد داشــتند برای میزبانی در هفته اول و 
سوم به فولادشهر بروند که این امکان به دلیل 
میزبانی تیم ملی از قرقیزستان میسر نشد و 
آنها گزینه های دیگر را بررسی کردند که یکی 
از گزینه های در دســترس سپاهان به دلیل 
فاصله ۳ ســاعته اصفهــان و اراک، بازی در 

ورزشگاه امام خمینی)ره( اراک بود.
در همین راســتا اقدامات برای درخواســت 
میزبانی در این ورزشگاه به مسئولان باشگاه 
آلومینیوم ارسال شد و آنها با این درخواست 

موافقیت کردند.
با این وصف طلایی پوشان اصفهانی در هفته 
سوم رقابت های لیگ برتر میزبانی از شمس 
آذر قزوین را در ورزشــگاه امام خمینی)ره( 
اراک و با اســتفاده از سیســتم کمک داور 

ویدیویی برگزار خواهند کرد.
گفتنی است پرســپولیس نیز در هفته اول 
مســابقات لیگ برتر به دلیل در دســترس 
نبودن ورزشــگاه آزادی بــه اراک رفت و از 
ذوب آهن در اراک و دور از تهران میزبانی کرد 
و حالا همین اتفاق برای ســپاهان نیز تکرار 

خواهد شد.

فوتبال جهان

عکس خبر

نورافکن آبی پوش شد!
امید نورافکن، هافبک ســابق سپاهان 
که برای گذراندن دوران سربازی راهی 
شمال شده با پیراهن آبی در تمرین تیم 
ملوان حضور پیدا کرد و با انگیزه زیادی 
آماده تقابل با استقلال و البته مهم ترین 
بازی خود با بازوبند و پیراهن ملوانان 

می شود.

مهاجم تیم فوتبال خیبر خرم آباد معتقد 
است وضعیت چمن وزشــگاه لرآره نا که 
سال گذشته در لیگ یک در آن از رقبای 
خود میزبانــی می کردند از نقش جهان 

بهتر است.
بــه گــزارش »ایســنا«، حمیدرضــا 
طاهرخانی در مــورد بــازی خیبر با 
سپاهان اظهار کرد: سپاهان تیم 
خوبی است و باید این را بدانید که 
خیبر هم دســت کمی از سپاهان 

ندارد. درست است که خیبر سال اول است که در لیگ برتر حضور دارد ولی ما به 
زمین می رویم برای پیروزی در آن دیدار هم می جنگیم. مهاجم خیبر افزود: سال 
گذشته چمن خوبی در لیگ یک داشتیم که ترمیم شده بود و این زمین از چمن 

ورزشگاه نقش جهان بهتر است. 
زمین شهر قدس چمن بسیار بلندی داشت و آن را کوتاه نکردند و شرایط به گونه ای 
بود که حتی اســتوک های ما معلوم نبود. او در پاسخ به اینکه آیا ممکن است در 
آینده به پرسپولیس برگردد یا خیر؟ گفت: خیبر تیم بزرگی است و هوادارن زیادی 
دارد. مطمئن هستم که طی یک یا دو سال آینده خیبر از لحاظ محبوبیت کمتر از 
تیم های استقلال و پرسپولیس و... نخواهد بود و به پای آنها خواهد رسید. باید 

دید سال بعد چه اتفاقاتی می افتد. 

مهاجم خیبر: 

لرآره نا از نقش جهان بهتر است

پنجشنبه  ۱ شهریور ۱۴۰۳ / ۱۷ صفر ۱۴۴۶ / ۲۲ آگوست  ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۶۱



رئیس مرکز پژوهش های شورای شهر اصفهان مطرح کرد

 توسعه کمّی و کیفی خدمت رسانی ستاد اربعین 
شهرداری اصفهان در کربلا

رئیس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شــهر اصفهان گفت: خدمت رسانی ها توسط شهرداری 
اصفهان در اربعین ۱۴۰۳ نسبت به سال گذشته علاوه بر اینکه به لحاظ کمّی توسعه یافته، در کیفیت نیز 
توسعه خوبی داشته است. مصطفی نباتی نژاد در گفت وگو با خبرنگار اعزامی »ایمنا« به کربلای معلی 
اظهار کرد: در دومین روز بازدید از مواکب در شــهر کربلا و محل های پشتیبانی ستاد عتبات عالیات 
شــهرداری اصفهان به اتفاق مدیران شــهرداری، نحوه فعالیت مواکب استان، همچنین هیئت ها و 
خیریه هایی که موکب برپا کرده اند بررسی شد و از خدمات افرادی که در این موکب ها مستقر شده اند و 
به زائران اربعین حسینی خدمت رسانی می کنند، قدردانی کردیم. وی افزود: خدمت رسانی ها توسط 
شهرداری اصفهان در اربعین ۱۴۰۳ نسبت به سال گذشته علاوه بر اینکه به لحاظ کمّی توسعه یافته 
است، در کیفیت نیز شاهد توسعه خوبی هســتیم. رئیس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر 
اصفهان تصریح کرد: موکب های ایرانی قدردان پشتیبانی و خدمت رسانی خادمان شهرداری اصفهان 
بودند، گرچه تاحدی از به لحاظ نوع پشتیبانی و تخصیص فضاها در شهر کربلا به رغم افزایش سالانه 
تعداد زائران از استان اصفهان گلایه مند بودند که امیدواریم نارسایی ها مورد ارزیابی قرار گیرد و سال 
آینده شرایط بهبود پیدا کند. نباتی نژاد گفت: از تمام افرادی که مجاهدت کردند و به طور شبانه روزی این 
روزها در مرز جذابه و ستاد اربعین شهرداری اصفهان در شهر کربلا خدمت می کنند، قدردانی می کنیم.

معاون شهردار اصفهان:

پیشنهاد اختصاص زمین برای ساخت موکب اصفهان در کربلا 
بررسی می شود

معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری اصفهان گفت: پیشنهاد بعضی از موکب داران این 
است که زمینی را در کربلا داشته باشیم تا ساخت وسازی برای اصفهان شکل گیرد، بنابراین قرار شد این 
مورد در سفر شهردار کربلا به اصفهان بررسی شود تا به نتیجه برسیم. مهدی بقایی با اشاره به بازدید از 
موکب های ایرانی مستقر در خیابان تعلیب اظهار کرد: همچون سال گذشته موکب های اصفهان فعال 
بودند و نظافت کل این خیابان بر عهده شهرداری اصفهان گذاشته شده است. وی با بیان اینکه در این 
بازدید شاهد رضایتمندی موکب داران از نحوه ارائه خدمات خادمان شهرداری اصفهان بودیم، افزود: 
به نظر می رسد که اصفهان با ظرفیت و توان بالا در پذیرایی از مهمانان، نیاز به مکان بهتری دارد و باید 
درباره ظرفیت های اصفهان بیشتر اهتمام شود تا سال آینده خدمات بیشتری ارائه کنیم. معاون محیط 
زیست و خدمات شهری شهرداری اصفهان ادامه داد: در این راستا مشکلاتی وجود دارد، از جمله اینکه 
اینجا مکانی در اختیار موکب داران قرار گیرد تا در حمل ونقل وسایل با توجه به اینکه استهلاک زیادی 
دارد، تسهیل شود. بقایی گفت: پیشــنهاد بعضی از موکب داران این است که زمینی را در کربلا داشته 
باشیم تا ساخت وسازی برای اصفهان شکل گیرد، بنابراین قرار شد این دو مورد در سفر شهردار کربلا 
به اصفهان بررسی شود تا به نتیجه برسیم. وی با بیان اینکه هر سال به جمعیت عزاداران اربعین امام 
حسین )ع( در شهر کربلا افزوده می شود، از این رو باید در سال های پیش رو مسائل را یکی یکی حل 
کنیم، البته امسال شاهد شدت بیش از حد گرمای هوا بودیم و تا چند سال آینده نیز درگیر آن خواهیم 
بود و به همین جهت باید تمهیدات ویژه ای در نظر بگیریم و امکانات سرمایشی مناسب در نظر گرفته 
شود. معاون محیط زیست و خدمات شهری شهرداری اصفهان اظهار کرد: در شهرداری اصفهان هر 
سال اقدامات خوبی ویژه ایام محرم و صفر به ویژه اربعین انجام می شود، اما تا ایده آل ها فاصله داریم. 
بقایی با بیان اینکه امسال نظافت خیابان روضتین نسبت به سال گذشته بهتر بود و فرهنگ سازی با 
ارائه کیسه و سطل زباله تأثیرگذار بوده است، اما می تواند مباحث فرهنگ سازی بیش از این شکل 
گیرد، تصریح کرد: امیدوارم عزیزان ما در کربلا هم همت بگمارند و مباحث فرهنگی را پیش ببرند و 

مورد توجه قرار دهند.

خط و نشان در بازار اصفهان برای مقابله با »سد معبر« جدی تر از همیشه شد

فراتر از خط زرد، ممنوع!

خط کشی در بازار اصفهان یکی از اقداماتی است که نه تنها 
به حفظ حریم آن کمک می کند بلکه جلوی ســد معبر 
برخی از کسبه متخلف را می گیرد و افزایش نظم و ایمنی در بازار را به همراه 
دارد. به گزارش »ایرنا«، پیشخوان های خارج از مغازه و لباس های آویزان 
در محوطه بــازار علاوه بر بدمنظر کــردن بازار تاریخــی اصفهان، موجب 
مزاحمت برای شهروندان و رهگذران شده است زیرا برخی از فروشندگان 
و مغازه داران با این تصور که معابر عمومــی می تواند مکانی برای عرضه 
کالاهای آنها باشد اقدام به قراردادن اجناس خود در پیشخوان مستقر در 
مسیر بازار می کنند که علاوه بر اشِغال کردن بخشی از گذر بازار و ایجاد سد 
معبر به حقوق دیگر شــهروندان نیز تعدی می شود. خطر آتش سوزی و 
وجود مواد اشتعال زایی همچون پارچه و پنبه از جمله تهدیدهای موجود 
در بازار اصفهان است که ایجاد سد معبر، نگرانی های موجود درباره آن را 
زیاد کرده زیرا در صورت وقوع حریق احتمالی در بازار، نیروهای امدادی 
به دلیل وجود این وســایل در محل تــردد، نمی توانند از گــذر بازار عبور و 
به درستی امدادرسانی کنند. از سوی دیگر شهروندان نسبت به این مسئله 
معترض هســتند و عنوان می کنند هنگام عبور از بازار به وسایل اضافی 
مغازه ها برخورد کرده و فضای نفس گیری برای تردد در بازار ایجاد شــده 
است؛ شــهروندان اصفهان و همچنین گردشــگران تأکید دارند که باید 
تدبیری برای رفع این حجم از بی نظمی در بازار اتخاذ شود. این در حالی 

است که با استناد به تبصره یک  بند ۲ ماده ۵۵ قانون شهرداری ها مبنی بر 
ممنوع بودن سد معبر عمومی و اِشغال پیاده روها و استفاده غیرمجاز از 
فضای میدان ها، پارک ها و باغ های عمومی برای کسب، سکنی یا هر عنوان 
دیگری، شهرداری مکلف به جلوگیری از ایجاد سد معبر و اقدام برای رفع 
موانع موجود و آزاد کردن معابر و اماکن شهری است. در این پیوند، از ماه 
گذشته طرح »خط کشی زرد رنگ« به نشانه هشــدار در بازار اصفهان با 
عنوان »مقابله با سدمعبر« اجرا شد و عوامل تشخیص مزاحمت منطقه ۳ 
شــهرداری اصفهان با همــکاری نیــروی انتظامی نظارت بــر چیدمان 
پیشخوان ها و ورودی مغازه های بازار را آغاز کردند. بررسی خبرنگار »ایرنا« 
نشان داد که برخی از کسبه با اجرای طرح خط کشی بازار موافق نیستند و 
دربــاره ورود مراجع قضایی به ایــن موضوع گلایه مندنــد زیرا معتقدند 
مغازه های آنها کوچک است و جای کافی برای چیدمان اجناس خود ندارند 
یا خط کشی زرد رنگ با فاصله )عرض( بسیار کمی از مغازه ها کشیده شده 
است. مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان روز سه شنبه در این 
زمینه به »ایرنا« گفت: حریم بازار اصفهان در چند سال گذشته به وسیله 
برخی از کسبه  اشِغال شده است و خودروهای امدادی در مواقع بحران یا 
حادثه نمی توانند به بازار وارد شــوند در صورتی که باید بتوانند در کمترین 
زمان به محله حادثه برسند. منصور شیشه فروش با اشاره به ۵۲ حادثه 
حریق در صنوف مختلف اصفهان از جمله مبل فروشی  و لوازم خانگی از 

ابتدای امســال تاکنون، اضافه کرد: حادثه اخیر در کوچه مشیر اصفهان 
نمونه ای بارز از این حوادث بود که در عرض کم کوچه و بازار رخ داد. وی ادامه 
داد: اگر این اتفاق در روز غیر تعطیل رخ داده بود قطعاً با خسارت سنگینی 
به دلیل تأخیر حضور نیروهای امدادی آتش نشــانی مواجه می شد. وی 
تأکید کرد: حریم بازار باید به گونه ای رعایت شــود که حرکت خودروهای 
امدادی و دسترســی به تجهیزات اطفای حریق در آن امکانپذیر باشــد. 
شیشه فروش گفت: برخی از کسبه بازار با گذاشتن اجناس خود در خارج 
از مغازه مانع این دسترسی برای آتش نشانی شــده اند در حالی که بازار 
اصفهان یک کیلومتر لوله گذاری شده تا خودروی آتش نشانی در مواقع 

حادثه بتواند به سهولت از این مخازن آب استفاده کند.

خط کشی حریم در ۱۲۰۰ متر از بازار اصفهان
مدیر منطقه ۳ شــهرداری اصفهان نیز به »ایرنا« گفت: بازار صراف ها، 
کفاش ها، قنادها و لباف هــا در بازار بزرگ اصفهان بــه طول ۱۲۰۰ متر 
خط کشی زرد رنگ شده است. روح ا... ابوطالبی با اشاره به اینکه این 
اقدام راهکاری برای مقابله با سد معبر در بازار اصفهان و سهولت ورود 
خودروهای امدادی اســت، افزود: یکی از مطالبات مهم شهروندان از 
منطقه ۳ شهرداری اصفهان، سر و سامان دادن به وضعیت بازار بود که 
در قدم نخست ورود موتورسیکلت ها به بازار ممنوع شد و در گام  بعدی، 
رفع سد معبر و ساماندهی بازار بزرگ اصفهان در دستور کار قرار گرفت. 
وی تأکید کرد: خط کشی زرد رنگ در بازار به نشانه هشدار و برای عبور 
خودروهای امدادی و آتش نشانی در مواقع بحران و همچنین مشخص 
شدن حریم مغازه ها از معبر اصلی صورت گرفته است لذا رعایت نکردن 
این حریم به ورود دســتگاه قضایی منجر می شود. معاون دادستانی 
اصفهان نیز در این زمینه گفته اســت: به کســبه متخلــف برای ایجاد 
سد معبر در بازار اصفهان تذکر لســانی داده و در صورتی که این روش 
کارساز نبود از روش قانونی اســتفاده می شود. مجتبی فرهمند افزود: 
در صورت جمع نکردن وســایل سد معبری با دســتور قضایی وسایل 
مغازه جمع آوری، به مدت یک ماه توقیف و ســپس با تعهد محضری 
برگردانده می شــود، همچنین در صورت توجه نکردن به قانون و ادامه 
این تخلف ایجاد پرونده با عنوان اخلال در نظم عمومی شهر برای فرد 
خاطی تشکیل خواهد شــد. به گزارش »ایرنا«، بازار بزرگ اصفهان با 
طول 8 کیلومتر و حدود ۱۲ هزار مغازه در بافت سنتی این شهر قرار دارد و 
دارای پیشینه تاریخی متنوعی است. این بازار دارای مغازه های متعددی 
است که در زمان گذشته به ویژه در دوران آل بویه، سلجوقیان و صفویه 
امکان رقابتی ســالم را برای هنرمندان، صنعتگران و صاحبان مشاغل 
مختلف فراهم کرد و باعث پیشرفت و شکوفایی مردم و شهر شد و این 
نقش و کارکرد همچنان ادامه دارد. بازار بزرگ اصفهان در چند دهه اخیر 
دستخوش تغییرات و مشکلات اساسی در کالبد و مباحث ایمنی شده 
است؛ از جمله مواردی که این بازار را مورد تهدید قرار می دهد ایمن نبودن 
آن در برابر حوادث به ویژه آتش ســوزی و نیز حوادث ناشی از تجاوز به 

حریم بازار و به تبع آن تخریب های ناگهانی است.

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری 
اصفهان گفــت: برای دومین ســال پیاپی ۵ درصد 
از ســهم عــوارض شــهرداری حاصــل از فروش 
بلیت مسافر به خدمات ســتاد اربعین زائران امام 
حسین)ع( و نیز شرکت های مسافربری و رانندگان 
اتوبوس برون شهری پایانه های اصفهان اختصاص 
پیدا کرد. ابوالفضل توکلــی در گفت وگو با »ایمنا« 
اظهارکرد: بخشــودگی این عوارض از آغاز سفرهای 
اربعین شــانزدهم مرداد تا پایان سفر اربعین ادامه 

خواهد داشت.

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری 
اصفهــان بیان کرد: بــر همین اســاس ۵ درصد از 
ســهم عوارض حاصل از فروش بلیت مســافر به 
خدمات ســتاد اربعین زائران امام حســین )ع( و 
نیز شــرکت های مســافربری و رانندگان اتوبوس 
برون شــهری اختصــاص پیــدا کــرد، همچنین 
اتوبوس هایی که برای اعزام زائران اربعین حسینی 
به کربلای معلا همکاری دارند از پرداخت ۵ درصد 

عوارض بلیت مسافر معاف می شوند.
وی ادامــه داد: این مصوبه برای رفع مشــکلات و 
دغدغه های شرکت های مســافربری، هزینه کرد، 
افزایش ســطح کمی و کیفی خدمات قابل ارائه به 

زائران کربلا و راننــدگان ویژه نــاوگان حمل و نقل 
برون شهری در مسیر مرز مهران، خسروی، شلمچه 

و چذابه اجرا می شود.
توکلــی گفت: بــا توجه به اســتقبال از ســفرهای 
پیاده روی اربعین طی مصوبات جلســات ســتاد 
اربعین و کمیته حمل و نقل طبق سنوات گذشته از 
ناوگان حمل ونقل شرکت های فولاد مبارکه و سایر 
شــرکت های صنعتی جهت جابه جایی زائران کربلا 
استفاده می شــود. وی در پایان گفت: درخواست 
داریم شــرکت های مســافربری با همان شــور و 
شوق حسینی علاوه بر سفر معنوی اربعین، به ارائه 

خدمات مسافربری به تمام نقاط کشور بپردازند.

 مدیرعامل پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان خبر داد

اختصاص ۵ درصد سهم عوارض شهرداری اصفهان به 
شرکت های مسافربری اعزامی اربعین

طرح ساماندهی کارتن خواب ها در منطقه ۳ اصفهان اجرا شد
مدیر منطقه ۳ شــهرداری اصفهان از اجرای طرح ســاماندهی کارتن خواب ها در این منطقه خبر 
داد. روح ا... ابوطالبی در گفت وگو با خبرنگار »ایمنا« با اشاره به طرح جمع آوری کارتن خواب های 
منطقه ۳ شــهرداری اصفهان اظهار کرد: طی یک عملیات ویژه روز سه شنبه سی ام مرداد عملیات 
جمع آوری افراد کارتن خواب و معتاد متجاهر در ســطح این منطقه صورت گرفت. وی با اشاره به 
اینکه این طرح با هماهنگی ستاد کل پیشــگیری و رفع تخلفات شهری انجام شده است، افزود: 
تعداد ۱۲ نفر کارتن خواب بی خانمان از نقاط بی دفاع شهری همچون پارک ها، گذرها، فضای سبز و 
اماکن متروکه جمع آوری شده اند. مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان با بیان اینکه این افراد مشکلات 
اجتماعی و فرهنگی زیادی را در این مناطق ایجاد کرده بودند، تصریح کرد: افراد کارتن خواب و معتاد 
پس از جمع آوری به مرکز غربالگری میدان استقلال )ویژه مردان( منتقل شدند. ابوطالبی تأکید 
کرد: برای جمع آوری و ســاماندهی کارتن خواب های سطح شهر نیاز به همکاری و هماهنگی با ۱۳ 

ارگان مرتبط داریم.

مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری شهرداری اصفهان مطرح کرد

مجموعه خورشید شهر، پروژه محرک رشد منطقه ۱۵
مدیرعامل ســازمان سرمایه گذاری و مشــارکت های مردمی شــهرداری اصفهان گفت: مجموعه 
تجاری، اداری و مبلمان شهری خورشید، شهر )خان( یکی از پروژه های مشارکتی ارزشمند منطقه 
۱۵ شهرداری اصفهان با زمینی به مساحت ۴۰۰۰ متربع و زیربنای ۲۱ هزار و ۴۱۵ متر در حال تکمیل 
است. مسعود حیدری در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به ظرفیت های ارزشمند و متنوع منطقه ۱۵ 
شهرداری اصفهان اظهار کرد: مدیریت شهری با اشراف به ویژگی های این منطقه سعی دارد با تعریف 
فرصت های جدید سرمایه گذاری، زمینه مشارکت بیشتر فعالان بخش خصوصی برای توسعه آن 
فراهم سازد. وی با اشاره به بررسی میدانی مشــکلات پروژه های مشارکتی این منطقه و برگزاری 
جلسه مانع زدایی با حضور شهردار منطقه افزود: مدیریت شهری اصفهان تأکید ویژه ای بر تسریع در 
تکمیل پروژه های نیمه تمام شهری و خدمت رسانی به شهروندان دارد و به این منظور مانع زدایی از 
پروژه های شهری در دستور کار سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری اصفهان 
قرار گرفته اســت. مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشــارکت های مردمی شهرداری اصفهان 
تصریح کرد: بیــش از پنج پروژه مشــارکتی در منطقه ۱۵ در حوزه های متفــاوت و با کاربری های 
متنوع تعریف شده است که مانع زدایی از آنها و خلق فرصت های جدید در این منطقه به شکوفایی 
و توسعه روزافزون آن کمک خواهد کرد. حیدری ادامه داد: از جمله پروژه های ارزشمند و مهم این 
منطقه، پروژه مشارکتی سینما بهمن است که اولین پروژه فرهنگی در نوع خود است که با مشارکت 
بخش خصوصی و با شیوه مشــارکت، تجهیز، بهره برداری و انتقال در منطقه ۱۵ شهرداری اصفهان 
احداث شد وبا اســتقبال و بازخوردهای اجتماعی خوبی از سوی شــهروندان منطقه روبه رو شد. 
مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری اصفهان اضافه کرد: مجموعه 
تجاری، اداری و مبلمان شهری خورشید شهر )خان(، پروژه مشارکتی ارزشمند دیگر منطقه است 
که در حال ساخت است این پروژه در زمینی به مساحت ۴۰۰۰ متربع و زیربنای ۲۱ هزار و ۴۱۵ متر 
در حال تکمیل است و به عنوان پروژه محرک رشد منطقه ۱۵ می تواند زمینه توسعه بیشتر را فراهم 
سازد. مدیرعامل سازمان سرمایه گذاری و مشــارکت های مردمی شهرداری اصفهان افزود: پروژه 
تجاری، اداری، پارکینگ عمومی و مبلمان شهری »خورشید شهر« بزرگ ترین پروژه منطقه از نظر 
ارزش ریالی و به جهت وسعت زمین و زیربنا اســت که به منظور تسریع در تکمیل و بهره برداری از 
این پروژه، مقرر شد با همکاری منطقه و همت بیشتر از سوی سرمایه گذار پروژه، موانع پیش روی 
مرتفع و هرچه سریع تر آماده بهره برداری شود. حیدری عنوان کرد: یکی دیگر از پروژه های مشارکتی 
منطقه با محوریت و کاربری فرهنگی با عنوان تجاری، اداری و فرهنگی فجر است که پس از سال ها 
بلاتکلیفی با مشارکت بخش خصوصی حقیقی در حال اجرا است و بهره برداری از آن افزایش سرانه 

فرهنگی را در منطقه محقق خواهد کرد.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 معاون شهردار اصفهان:

بیش از ۱۰۰ رویداد و نشست 
 تخصصی در »فن نما« 

برگزار می شود
معاون برنامه ریزی و توســعه سرمایه انسانی 
شهرداری اصفهان گفت: پیش بینی شده است 
تا تعداد ۱8۰ نشســت تخصصی، رویداد و پنل 
در نمایشگاه فن نما داشــته باشیم، همچنین 
پیش بینی شــده تا حدود ۵۰۰۰ میلیارد تومان 
نیاز فن آورانه در مجموع شهر و استان شناسایی 

و در نمایشگاه عرضه شود.
ســعید ابراهیمــی در گفت وگو بــا »ایمنا« با 
اشاره به کم و کیف نمایشــگاه فن نمای ۱۴۰۳ 
اظهار کرد: این نمایشگاه به طور کلی سه هدف 
ارزش آفرینی، به هم رســانی و امیدآفرینی را 
دنبال می کند. وی با اشاره به برگزاری و ارائه ۴۱ 
رویداد و پنل در نمایشگاهِ سال گذشته افزود: در 
این نمایشگاه بالغ بر ۵۰ میلیارد تومان قرارداد 
منعقد و تعداد ۵8 نشست تخصصی برگزار شد. 
معاون شهردار اصفهان تصریح کرد: سال گذشته 
در نمایشــگاه فن نما تعــداد ۱8۴ دانش بنیانِ 
خــلاق حضور داشــتند، همچنیــن ۴۷ مدعو 
خارجی و 8۰ مورد نیاز فن آورانه احصا شد. تعداد 
۲۶ مورد امکان تأمین سرمایه و انعقاد 8 قرارداد، 
حضور ۱۵ صنایع بزرگ، تعداد ۶۰ استارت آپ، 
۲۰ ســرمایه گذار و صندوق تأمیــن مالی و ۱۶ 
شــتاب دهنده از دیگر رویدادهای نمایشــگاه 
فن نما در سال گذشته بوده است. وی با اشاره به 
اینکه نمایشگاه فن نما در سال جاری به ۱۰ حوزه 
تقسیم شده است، گفت: 9۰۰۰ مترمربع فضای 
نمایشــگاه به ۱۰ حوزه شهر هوشــمند، صنایع 
خلاق، محیط زیست، کشاورزی و امنیت غذایی، 
ســاختمان، هوش مصنوعی، انــرژی )نفت، 
گاز و پتروشــیمی(، صنایع دفاعی هسته ای، 
سلامت و فن آوری های زیستی و فولاد و صنایع 
وابسته تقسیم می شود، همچنین بخش هایی 
نیز به آینده ســازان و دانش آموزان اختصاص 
داده خواهد شد. معاون برنامه ریزی و توسعه 
ســرمایه انســانی شــهرداری اصفهان گفت: 
رویدادهایی همچون فن نت، فن ســرگرمی، 
فن حکمرانی، فن سرمایه، فن سخنرانی و فن 

بازی نیز در نمایشگاه فن نما برگزار خواهد شد.

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان از احداث پروژه لندفیل ریجکت پسماند توسط این سازمان خبر داد و گفت: دفن اصولی روزانه حدود ۴۰۰ تُن 
ریجکت به صورت بهداشتی و مهندسی به میزان پنج سال مهمترین دستاورد این پروژه محسوب می شود.

به گزارش »ایمنا«، غلامرضا ساکتی اظهار کرد: فاز نخست پروژه احداث لندفیل ریجکت پسماند در مرحله اجرا قرار دارد و تخصیص بودجه مورد نیاز و عقد قرارداد 
برای اجرای آن صورت گرفته است. وی با اشاره به هزینه اجرای این پروژه افزود: بر اساس برآوردهای انجام شده، این پروژه به حدود ۳ میلیارد ریال اعتبار نیاز دارد 
و از جمله مهمترین پروژه های زیست محیطی حوزه پسماند به شمار می رود. مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان گفت: با توجه به اینکه شیرابه 
مایعی بسیار خطرناک و دارای غلظت بالایی از انواع مواد سمی و خطرناک اســت و ورود آن به منابع آبی و خاکی می تواند عواقب جبران ناپذیری به دنبال داشته 
باشد، این پروژه از اشاعه آلودگی منابع آب و خاک جلوگیری می کند. ساکتی با اشاره به دستاورد این پروژه تصریح کرد: دفن اصولی روزانه حدود ۴۰۰ تن ریجکت 

به صورت بهداشتی و مهندسی به میزان پنج سال مهمترین دستاورد این پروژه محسوب می شود.

دفن بهداشتی روزانه ۴۰۰ تُن ریجکت با اجرای پروژه »لندفیل ریجکت پسماند«

مراسم تشییع 
هوشنگ حریرچیان

پیکر هوشــنگ حریرچیان، بازیگر 
ســینما و تلویزیــون صبــح روز 
چهارشنبه سی ویکم شهریور ماه از 
خانه هنرمندان اصفهان تشییع و در 

آرامستان باغ رضوان تدفین شد.
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بعد از ظهر سه شنبه نشست خبری  پریا پارسادوست
همایــش تخصصی »توســعه 
متوازن و پایدار صنعت آهــن و فولاد ایــران« در اتاق بازرگانی 
اصفهان برگزارشد. قرار بود از ابتدا تا انتها به صورت تخصصی به 
این همایش پرداخته شــود اما هرکجا نام صنایعِ نصف جهان 
اســت، بحث بی آبی و آلودگی هوای اصفهان هم می درخشد! 
میزبانان این همایش اما آمده بودند تا بگویند »فولاد مبارکه« 
مقصر آلودگی و بی آبی اصفهان نیست و به طورکلی صنایع نقش 
چندانی در بحران های زیست محیطی امروز دیار نصف جهان 

ندارند و بهتر است بعضی ها آدرس غلط ندهند. 

چرا اصفهان؟
در ابتدا اما »بهرام سبحانی« به عنوان رئیس انجمن فولاد ایران 
تأکید داشت که این همایش در اصفهان برگزارشده و بحق هم در 
اصفهان برگزار می شود چون اصفهان قطب صنعت ایران است و 
کجا بهتر از اینجا برای برگزاری یک همایش تخصصی صنعتی که 

دبیرخانه آن هم تشکیل شده و قرار است دائمی باشد؟
ســبحانی گفت که امروز ایران با بیــش از 30 میلیون تُن تولید 
فولاد، بزرگ ترین تولیدکننده این محصول راهبردی در خاورمیانه 
است و 40 درصد تولید فولاد کشور در اصفهان انجام می شود و 
وجود کارخانه ذوب آهن به عنوان اولین تولیدکننده فولاد کشور و 
فولاد مبارکه به عنوان بزرگ ترین واحد فولادی ایران باعث شده 

است تا اصفهان مهد فولاد کشور باشد.
رئیس انجمن فــولاد ایران ادامــه داد: با بررســی هر صنعت 
فولادی که در کشور راه اندازی شده است، متوجه می شویم که 
از نیروهای متخصص فولاد مبارکه یا ذوب آهن در آنها استفاده 
شده است و صنعت فولاد این اســتان متخصصان بسیاری را 
در این حوزه تربیت کرده و از ایــن رو اصفهان ظرفیت برگزاری 
همایش های تخصصی بیشتری را در سطوح ملی و بین المللی 

این حوزه داراست. 
سبحانی در ادامه با اشاره به این نکته که تولید فولاد امارات متحده 
عربی یک دهم ایران است، گفت: با وجود این، هر سال حدود 
هشت همایش بین المللی در زمینه فولاد در امارات متحده عربی 
برگزار می شود و این در حالی است که تعداد همایش های حوزه 
فولاد در کشور ما متناسب با میزان تولیدمان نیست و اصفهان 
از بیشترین حق و ظرفیت برای برگزاری همایش های فولادی 

برخوردار است. رئیس شورای راهبردی همایش »توسعه متوازن 
و پایدار صنعت آهن و فولاد ایران« ادامه داد: اصفهان به عنوان 
مهد و پایتخت فولاد ایران می تواند بهترین و بیشترین همایش ها 
و نمایشگاه ها را در این حوزه برگزار کند و در همین راستا شورای 
راهبردی همایش توسعه متوازن و پایدار صنعت آهن و فولاد در 
این حوزه صنعتی شکل گرفت که دبیرخانه آن، کمیسیون معادن 
اتاق بازرگانی اصفهان و اعضای آن مدیران عامل شــرکت های 

فولادی اصفهان هستند. 
همایش »توســعه متوازن و پایدار صنعت آهن و فولاد ایران« 
چهارشــنبه هفته آینده در اتاق بازرگانی اصفهــان، با چهار پنل  
تخصصی شامل سیاستگذاری و نظام حکمرانی، نقش تأمین 
پایدار مواد اولیــه، تولید و تجارت و چالش های زیرســاخت و 
انرژی و نقش ارتقــای تکنولوژی و هوشمندســازی در صنایع 

برگزار می شود.

آدرس غلط ندهید، فولاد مقصر  وضعیت کنونی اصفهان 
نیست

در خلال صحبت های سبحانی و سایر سخنرانان این نشست، 
همان طور که اشــاره شد، بارها مســئله بی آبی، فرونشست و 
آلودگی هوای اصفهان به میان آمد. به موازات آن، نام »هندوانه« 
زیاد مطرح شــد! ســخنرانان، هندوانه را مثال زدند که آب بَر 
 است و به وفور در اصفهان کاشت می شود اما کسی به آن توجه 

نمی کند اما همه چشم به فولاد و ذوب آهن دوخته اند! سبحانی 
در این باره گفت که بیش از 90 درصد آب مصرفی در اصفهان به 
بخش کشاورزی اختصاص دارد و تنها حدود 5 درصد مسکونی 
و 5 درصد هم کل صنعت ایران از آب اســتفاده می کند و وقتی 
 به اصفهان برســد، نقش صنایع در آب مصرفی بســیار ناچیز 
می شود اما عده ای سال هاست آدرس غلط به مردم می دهند 
و می خواهند صنایع را مقصر معرفی کنند.  سبحانی تأکید کرد که 
صنایع اصلًا آب بر نیستند. این را مقایسه کنید با کاشت یک کیلو 

هندوانه که بیش از 100 لیتر آب می خواهد. 
در این بخش از نشست، از رسانه ها خواسته شد که بیشتر به این 
مسئله بپردازند که چرا بخش کشاورزی نقد نمی شود و کسی 
نمی گوید چه دلیلی دارد کــه در اصفهانی که آب ندارد، همچنان 

برنج، هندوانه و خربزه کاشت می شود؟  
رســانه ها البته به این موضوع هم بارها پرداختــه اند اما خب 
مسئولان جهاد کشاورزی هم نظر خودشان را دارند. مثلًا مدیرکل 
دفتر امور ســبزی ها و گیاهان جالیزی وزارت جهاد کشاورزی 
که پیش از این گفته بود: »آب مصرفــی برای تولید هندوانه در 
بسیاری از موارد شور و لب شور است که قابلیت مصرف در شرب و 
حتی در صنعت را نیز بدون تصفیه ندارد؛ بنابراین، هندوانه بسیار 
کمتر از سایر محصولات کشاورزی و میوه ها آب مصرف می کند.« 
این مقام مسئول همچنین اشاره کرده بود که میزان آب مصرفی 

به ازای تولید یک کیلوگرم هندوانه حدود 200 لیتر است.
ســال 98 مدیر امور زراعت ســازمان جهاد کشــاورزی استان 
اصفهان هم گفته بود که »برخی اخبار به گونه ای منتشر می شود 
که هندوانه را محصولی پر آب بَر معرفی مــی کنند در حالی که 
کشــاورزان اصفهانی خربزه، هندوانه و گوجه را با سیستم های 
 آبیاری میکرو به روش های تیپ و مالچ پلاســتیکی کشــت 

می کنند و آب مصرفی نیز در هر هکتار 6000مترمکعب است.«
 و خلاصــه جهــاد کشــاورزی هــم مــی گویــد تقصیــر ما و 
هندوانه کاران نیســت که اصفهان دچار بی آبی شده و هندوانه 

خیلی هم آب بَر نیست! 
سبحانی اما می گوید هندوانه را مقایســه کنید با فولاد. به ازای 
 هرکیلوگرم فــولاد که تولید می شــود تنها 2 لیتــر آب مصرف 
می شود. ضمن اینکه نمی توان هیچ کالایی را پیدا کرد که با 2لیتر 

آب این همه ارزآوری و اشتغالزایی هم داشــته باشد. و دلیل 
بعدی بر برائت فولاد و ذوب از مقصر بودن، به گفته رئیس انجمن 
فولاد ایران این است که الان رودخانه خشک است و آب ندارد اما 
فولادمبارکه و ذوب آهن همچنان به فعالیت خود حتی بدون آبِ 

زاینده رود هم ادامه می دهند.  
ســبحانی به موضوع ســرمایه گذاری صنعت فــولاد در عرصه 
بازچرخانی آب هم اشاره کرد و گفت که فولاد توانسته از این راه، 
کمترین برداشت از آب های غیرپســاب را داشته باشد و برای 
14 میلیون مترمکعب آب مورد نیاز فعلی صنعت فولاد هم تنها 
از پساب آب شهرهای پیرامون اســتفاده شده است. از سویی 
دیگر فولاد مبارکه بودجه انتقال 70 میلیون مترمکعب آب دریا 
را به اصفهان را تأمین کرده که با اجرای گام)فاز( دوم آن میزان 
آب انتقالی از دریای عمان به اصفهان به 200 میلیون مترمکعب 
خواهد رسید و البته در سال های دور، قسمتی از هزینه  سد تونل 
کوهرنگ 3 را نیز تقبل کرده بود تا بلکه بهانه ها از ســمت سیبل 

فولادمبارکه به سمت و سوی واقعی برگردد!

بخش کشاورزی مقصر است اما انداخته اند گردن فولاد!
محمد ابکا، مدیرعامل شرکت پرشیا فلز اسپادانا و عضو شورای 
راهبردی این همایش هم بر آن صحه گذاشــت و گفت که خود 
مسئولان می گویند چاه هایی که برای کشاورزی و تولید هندوانه 
و امثالهم زدند، مشکل ساز شده ولی حالا گردن فولاد انداخته اند!
ابکا همچنین تأکیــد کرد کــه فولادمبارکه تنها شــرکتی بوده 
که توانســت به آنچه در سند چشم انداز 20 ســاله که سال 93 
 طراحی و ابلاغ شــد، آمده بود جامه عمل بپوشاند و به اهداف 

تعیین شده برسد. 

از »اصفهان ستیزی« ضربه می خوریم
در بخش دیگری از این همایش نیز حمیدرضا امیدان به عنوان 
دبیرکل اتــاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی اصفهان با 
انتقاد از آنچه »اصفهان ســتیزی« می نامد گفت که اصفهان نه 
تنها برخوردار نیســت بلکه محروم یا حداقل »مظلوم« است. 
دومین مالیات دهنده بزرگ کشور است اما تنها 4 درصد از پولی 
که می دهد دریافت می کند. آنچه می دهد و آنچه می گیرد، اصلًا 
با منطق سازگار نیست و مشکل اینجاست که در حکمرانی آب 
مشکل داریم و با چالش بزرگی با نام اصفهان ستیزی هم دست 

و پنجه نرم می کنیم. 

در نشست خبری همایش تخصصی »توسعه متوازن و پایدار صنعت آهن و فولاد ایران« مطرح شد
اصفهان بی آب و آلوده است، اما صنایع مقصر نیستند

رتبه: 8    ضریب کیفی روزنامه: 55

مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه در اقدامی دیگر در حوزه مســئولیت های اجتماعی 
خود به همراه تعدادی از معاونان و مدیران این شــرکت، روز پنج شنبه 25 مردادماه، 
از کلینیک باروری پویش و پژوهشکده زیست فناوری رویان بازدید کرد و در جریان 
آخرین دســتاوردهای این مراکز علمی قرار گرفت. محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل 
شرکت فولاد مبارکه در حاشیه بازدید از کلینیک باروری پویش و پژوهشکده رویان 
اصفهان با بیان اینکــه نگاه به مســئولیت اجتماعی از یک منظرِ محــدود به توزیع 
بسته های حمایتی و مانند آن، نگاه ســاده لوحانه ای است، اظهار کرد: نگاه راهبردی 
و واقعی در حوزه مســئولیت اجتماعی نگاه توانمندسازی، توسعه مرزهای دانش و 
اقداماتی نظیر ایجاد و توسعه مشــاغل خانگی و مواردی است که اخیراً ما در دستور 
کار خود قرار داده ایم. وی افزود: ما در حوزه تولید، توسعه و نوآوری در زنجیره ارزش 
فولاد اقداماتی را دنبال کرده ایم که بســیاری از این رویکردها، اگر در حوزه های دیگر 
که حمایت های رســمی از آنها وجود ندارد، دنبال و اجرایی شود، می تواند بسیاری از 
مشکلات کشــور و معضلات اجتماعی ازجمله اشتغال، سبک زندگی و... را حل کند. 

پژوهشکده رویان از مجموعه هایی اســت که در دنیا منحصربه فرد است و در حوزه 
تخصصی خود رتبه هفتم را داراســت. مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه با بیان اینکه 
حمایت از چنین مجموعه هایی همان تحقق مســئولیت اجتماعی است و می تواند 
اثربخشــی بودجه محدود این حوزه را صدچندان کند، اضافه کــرد: مجموعه رویان 
از مجموعه های منحصربه فرد و دانش بنیانی اســت که طی چند دهه اخیر کارهای 
کم نظیری انجــام داده، به ویژه در حــوزه ناباروری از مجموعه های برتر دنیاســت و 
دستاوردهای ارزشمندی داشته است. وی با اشاره به هدف بازدید از مجموعه رویان 
گفت: ضمن عرض خدا قوت به عزیزان در این مجموعه، فعالیت های مشترکی را که 
امکان انجام آن بین مجموعه رویان و فولاد مبارکه است بررسی کردیم. طیب نیا گفت: 
در بحث فرزندآوری و رفع ناباروری و ذخیره خون بند ناف همکاری های مشــترکی 
را جهت خانواده بزرگ فولاد شــروع کردیم. امیدواریم با حمایت در برخی حوزه های 
تحقیقاتی و به ویژه تفاهم نامه  سه جانبه ای که با محیط زیست و مجموعه رویان در زمینه 
تولیدمثل یوزپلنگ و پروژه های تحقیقاتی در این زمینه داریم، بتوانیم از مرزهای دانش 

در این حوزه عبور کنیم در حوزه مسئولیت اجتماعی نیز تأثیرگذارتر باشیم. 
محمدحسین نصر اصفهانی، رئیس پژوهشکده زیست فناوری رویان نیز ضمن ابراز 
خرسندی از حضور مدیرعامل و جمعی از معاونان و مدیران بزرگ ترین تولیدکننده فولاد 
کشور در مجموعه رویان گفت: از هر حیث تعامل بین صنعت و مراکز تحقیقاتی برای 
کشور می تواند منشأ اثر و خیروبرکت باشد. اگرچه لزوماً این مجموعه ها از یک جنس 
نیستند، ولی می توانند به طور غیرمستقیم تأثیر بهینه خود را بر روند تحقیق، توسعه و 
افتخارآفرینی کشور داشته باشند. وی مشکلات موجود در حوزه جمعیت و فرزندآوری 
را یکی از مشکلات مهم کشور برشــمرد و در این باره گفت: به طورقطع با حمایت های 
بیشتر از مراکز تحقیقاتی می توان محتواهای علمی تولید کرد. وی از موضوعاتی نظیر 
سبک زندگی و تغذیه و زندگی سالم به عنوان مباحث مطرح شده با مدیرعامل فولاد 
مبارکه و هیئت همراه نام برد و گفت: این مجموعه با حمایت های بیشــتر می تواند 
گســترش یابد و بیش از بیش ازپیش اثرگذار باشــد. وی خاطرنشان کرد: در زمینه 
ناباروری، روش های نوینی از سوی این مجموعه برای نخستین بار در کشور و بعضاً 

در دنیا پایه گذاری شده است. تقریباً توانسته ایم موفقیت های حوزه ناباروری را 20 تا 
30 درصد افزایش دهیم و به دستاوردهایی برسیم که برای مردم شانس فرزندآوری 
را بیشتر کنیم. وی حمایت سازمان هایی نظیر فولاد مبارکه را بسیار اثربخش توصیف 
و اضافه کرد: به طورقطع دعای خیر خانواده هایی کــه در اثر اقدامات مجموعه رویان 
صاحب فرزند می شوند، شامل ســازمان هایی مانند فولاد مبارکه اصفهان که دغدغه 

تولید و توسعه علم و دانش و خدمت رسانی به جامعه را دارند، خواهد شد.

شرکت گاز استان اصفهان در دو بخش »گروه سرود« و »طراحی پوستر« موفق شد 
رتبه نخست سومین دوره جشنواره شهید سلیمانی را به خود اختصاص دهد. در  آیین 
اختتامیه این جشنواره که صبح روز دوشنبه 29 مردادماه 1403 با حضور معاون وزیر 

نفت و مدیر عامل شــرکت ملی گاز ایران، مدیران ســتادی و جمعی از مدیران عامل 
شرکت های تابعه در ســالن شهید رجایی شــرکت ملی گاز ایران برگزار شد، تندیس 
سومین دوره جشنواره شهید سلیمانی به مهندس عسکری مدیر عامل این شرکت اهدا 
شد و از رئیس روابط عمومی و سرپرست گروه سرود، اعضای گروه سرود و همچنین 
آقای حشمت ا... مره چادگانی برگزیده در بخش طراحی پوستر با اعطای لوح و هدیه 
تقدیر به عمل آمد. لازم به ذکر است گروه سرود فرزندان کارکنان این شرکت با اجرای 
دو سرود حماسی و تأثیر گذار با موضوع سردار دلها شهید حاج قاسم سلیمانی در آیین 
اختتامیه سومین جشنواره شهید سلیمانی مورد تشویق معاون وزیر نفت و مدیرعامل 

شرکت ملی گاز ایران و سایر مسئولین قرار گرفت. 
خاطر نشان می شود در این دوره از جشــنواره به همت واحد روابط عمومی و پایگاه 
مقاومت بسیج اقدامات خوبی در راستای افزایش مشــارکت کارکنان و خانواده ها 
 صورت گرفت که از جمله این موارد می توان به تشــکیل گروه ســرود فرزندان برای 
اولین بار در سطح شرکت گاز استان اصفهان، برگزاری کارگاه نقاشی ویژه جشنواره برای 
فرزندان کارکنان و مشارکت خوب همکاران و خانواده ها در بخش کتابخوانی جشنواره 

و سایر محورها و در نهایت کسب دو رتبه اول اشاره کرد.

به گزارش روابط عمومی اداره کل دامپزشکی استان اصفهان، دکتر منصور کیمیایی، 
رئیس اداره تشخیص و درمان اداره کل دامپزشــکی استان ضمن اعلام این خبر 
گفت: در جلسه شورای مدیران ســازمان دامپزشکی کشور، عملکرد شاخص اداره 
 کل دامپزشکی اســتان اصفهان به منظور کنترل کیفی مســتمر )با اجرای طرح 

پی ام اس( محصولات تولیدی کارخانجات دارو و مکمل سازی و ... استان مطرح 
شد و مورد تقدیر قرار گرفت. وی افزود: با اجرای طرح پی ام اس )سیستم مراقبت 
پس از فروش(، جهت افزایش کیفیت انواع محصولات دارویی، مکمل و افزودنی 
های خوراک دام و طیور و مــواد ضدعفونی کننده تولیدی این اســتان، به صورت 
دوره ای )هر 6 ماه یکبار( نمونه برداری انجام و به مرکز ملی تشخیص و مطالعات 
 کاربردی سازمان دامپزشکی کشور ارسال می شود.  دکتر کیمیایی با اشاره به تعدد 
شرکت های تولیدی در استان اصفهان افزود: با توجه به هماهنگی به عمل آمده با 
دفتر دارو و درمان سازمان دامپزشکی کشــور، نمونه برداری از محصولات تولیدی 
این واحدها در قالب طرح مذکور به صورت دوره ای انجام می شــود. رئیس اداره 
تشخیص و درمان اداره کل دامپزشکی استان اصفهان با اشاره به تجلیل از عملکرد 
مطلوب اداره کل دامپزشکی استان اصفهان در خصوص اجرای طرح های سیستم 
مراقبت پس از فروش )پی ام اس( خاطر نشــان کرد: این مهــم با برنامه ریزی 
مستمر و تلاش کارشناسان خدوم در حوزه تشخیص و درمان اداره کل و شبکه های 

دامپزشکی شهرستان ها در سطح استان اصفهان صورت پذیرفته است.

 معاون حمل  و نقل اداره کل راهداری و حمل  و نقل جاده ای
استان اصفهان:

بیش از ۷۸ هزار زائر اصفهانی با اتوبوس عازم کربلا شدند

معاون حمل  و نقل اداره کل راهداری و حمل  و نقل جاده ای استان اصفهان گفت: 78 هزار و 145 زائر اربعینی 

از 16 مرداد تاکنون با اســتفاده از ناوگان حمل و نقل عمومی)اتوبوس(، از این استان به کربلا عزیمت کردند. 
محمدعلی صلواتی در گفت و گو با »ایرنا« افزود: این زائران توسط 2 هزار و 629 دستگاه اتوبوس تا روز دوشنبه، 
به سمت مرزهای چهارگانه اعزام شدند. وی ادامه داد: طرح اعزام زائران به مرزهای چهارگانه مهران، شلمچه، 

چذابه و خسروی از روز سه شنبه شانزدهم مرداد آغاز شده است.
معاون حمل  و نقل اداره کل راهداری و حمل  و نقل جاده ای اســتان اصفهان اظهار کرد: 6 هزار و 403 زائر روز 
دوشنبه 29 مرداد با 221 دستگاه ناوگان حمل  و نقل مســافری، به سمت مرزهای چهارگانه اعزام شدند. وی 
اضافه کرد: بیشترین تعداد انتقال زائر از اســتان تا این لحظه مربوط به روز پنجشنبه بیست و پنجم مرداد با 

اعزام 10 هزار و 206 مسافر و 330 دستگاه اتوبوس، در یک روز انجام شده است. صلواتی با اشاره به بازگشت 
زائران افزود:16 هزار و 871 نفر از زائران از ابتدای طرح تاکنون با 601 دستگاه اتوبوس از مرزها به استان اصفهان 

بازگشته اند. 
معاون حمل  و نقل اداره کل راهداری و حمل  و نقل جاده ای اســتان اصفهان با اشاره به تمرکز بیشتر ظرفیت 
ناوگان مسافری جاده ای استان برای خدمت رسانی به زائران اربعین حسینی بیان کرد: از هموطنان تقاضا داریم 
تا در این ایام حتی المقدور از سفرهای غیرضروری به سایر نقاط کشور صرف نظر یا از وسیله نقلیه شخصی و 

سایر وسائط نقلیه عمومی همچون خطوط ریلی و هوایی استفاده کنند.

 www:zayanderoodonline.ir
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تحقیق و آموزش؛ محور مسئولیت پذیری اجتماعی در فولاد مبارکه اصفهان
مدیرعامل فولاد مبارکه:  راهبرد ما توانمندسازی و توسعه مرزهای دانش است

 کسب 2 رتبه نخست، دستاورد شرکت گاز استان اصفهان در سومین دوره 
جشنواره شهید سلیمانی

توسط سازمان دامپزشکی کشور صورت گرفت؛

 تجلیل از اداره کل دامپزشکی استان اصفهان در کنترل کمّی و کیفی داروها، 
مکمل ها، افزودنی های خوراک دام و طیور و مواد ضد عفونی کننده تولیدی استان
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